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GEMEENTE VAN WATERMAAL-BOSVOORDE

GEMEENTERAAD VAN 21 JANUARI 2020 
 

REGISTER
 
 

Cécile Van Hecke, Voorzitter ;
Olivier Deleuze, Burgemeester ;
Odile Bury, Hang Nguyen, Benoît Thielemans, Jean-François de Le Hoye, Cathy Clerbaux, Marie-
Noëlle Stassart, Daniel Soumillion, Schepenen ;
Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan Roberti, David Leisterh, Gabriel Persoons, Martin Casier,
Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Rachida Moukhlisse, Félix Boudru, Florence
Lepoivre, Laurent Van Steensel, Victor Wiard, Miguel Schelck, Gemeenteraadsleden ;
Etienne Tihon, Gemeentesecretaris.

 
Jan Verbeke, Sandra Ferretti, Eric Godart, Aurélie SAPA FURAHA, Christine Roisin,
Gemeenteraadsleden.

 
Opening van de zitting om 20:00

OPENBARE ZITTING
 

 

De Voorzitster kondigt het toevoegen van twee dringende punten aan :
1. Overeenkomst tussen het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en de gemeente betreffende de
bestrijding van schoolverzuim.
2. Aanhangsel bij de overeenkomst ter bevordering van de economische ontwikkeling op lokaal en
gewestelijk vlak
Spoedbehandeling eenparig aangenomen.
 

 

Secretariaat
 

Goedkeuring van het Register van de Gemeenteraadszitting van 17.12.2019

Goedkeuring van de minuten van de gemeenteraadzitting van 17.12.2019.

 

 
 

Geldigverklaring van de geloofsbrieven, eedaflegging en aanstelling van een gemeenteraadslid.-
uitstel van 17/12/2019

De Gemeenteraad,
Gezien het schrijven van 28 november 2019 waardoor Mevrouw Laurence DEHAUT ontslag indient van
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zijn mandaat van raadslid;
Gezien aldus moet worden overgegaan tot het onderzoek van de geloofsbrieven van het opvolgend lid dat
in aanmerking komt op de lijst 2 van de op 14 october 2018 verkozen kandidaat, dewelke verkiezing
geldig verklaard werd door het rechtscollege op 26 november 2018;
Gelet op de samengevoegde wette op de gemeenteraadsverkiezingen;
Aangezien Mijnheer Miguel SCHELCK, eerste opvolger, geboren te Etterbeek op 01.08.1997
gedomicilieerd Kwartellaan 66/34 te 1170 Watermaal-Bosvoorde;
Gezien belanghebbede 264 stemmen behaalde op 14.137 geldige stembiljetten van de verkiezing van 14
october 2018;
Gezien hij rich in geen enkel geval van de door de wet voorgezine onverkiezbaarheid van funktie of
wegens verkiesbaarheidsvoorwaarden bleef vervullen;
BESLUIT
De geloofsbrieven van Mijnheer Miguel SCHELCK in hoedanigheid van Gemeenteraadslid zijn geldig
verklaard en betrokkene wordt uitgenodigd de eed af te leggen;
Hij is geroepen om onmiddelijk in funktie te treden en zal het mandaat van Mevrouw Laurence DEHAUT
beëindigen;
Mijnheer Miguel SCHELCK wordt ingeleid en legt volgende eed af : "Ik zweer getrouwheid aan de
Koning, gehoorzaamheid aan de grondwet en aan de wette van de Belgische Volk".
Hij wordt dientegevolge aangesteld verklaard.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

 

 
 

Overheidsopdrachten (van 02/12/2019 tot en met 23/12/2019 ) - Mededeling aan de Gemeenteraad
van de besluiten genomen door het College krachtens artikelen 234 §3 en 234bis van de Nieuwe
Gemeentewet.

De Gemeenteraad,
Gelet op de Wet van 17 juni 2016 betreffende de overheidsopdrachten ;
Gelet op het Koninklijk Besluit van 18 april 2017 betreffende de plaatsing van overheidsopdrachten in de
klassieke sektoren en latere wijzigingen ;
Gelet op het Koninklijk Besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de
overheidsopdrachten en latere wijzigingen, inzonderheid het Koninklijk Besluit van 22 juni 2017 ;
Gelet op artikelen 234 §3 en 234bis van de Nieuwe Gemeentewet van 24 juni 1988, zoals gewijzigd bij de
ordonnanties van 17 juli 2003, 9 maart 2006, 11 juli 2013 en 27 juli 2017 ;
Op voorstel van het Schepencollege ;
BESLIST
De volgende beraadslagingen van het College, betreffende overheidsopdrachten, genomen bij toepassing
van artikelen 234 §3 en 234bis van de Nieuwe Gemeentewet voor kennisneming aan te nemen, zoals
hieronder opgesteld :
 
College van 02/12/2019
 

Dienst Onderwerp
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Informatica

Aankoop van een specifiek materiaal voor aanpasing van een werkstation –
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en
gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW –
Artikel : 139/744-98 – Geraamd bedrag : 1.983,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 1.983,00 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen :
1.983,00 euros B.T.W. inbegrepen – Begroting: 2019.

Vroege
kinderjaren

Aankoop van diverse leveringen die beantwoorden aan de behoeften van de diensten
: Vroege kinderjaren/kinderkribbe “Les Archiducs” – Klein materieel voor inrichting
– Goedkeuring plaatsingsprocedure : samenvattende lijst van overheidsopdrachten
van beperkte waarde door een aanvaarde factuur – Toepassing van artikel 234 §3
van de NGW – Artikel : 84403/744-51 – Geraamd bedrag : 10.060,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Artikel : 84403/744-98 – Geraamd bedrag : 4.500,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Begroting : 2019.

Economische
leven

Versterking van de elektriciteitsvoorziening rond het gemeentehuis en de aanleg van
een elektriciteitsvoorziening in de “Cité Floréal” voor ambulante aktiviteiten -
Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze - Toepassing van artikel 234 §3 van
de Nieuwe Gemeentewet - Artikel : 520/725-60 - Bedrag : 73.000,00 euros B.T.W.
inbegrepen - Budget: 2019

Huisvesting /
Grondbedrijf

1 Gemeentelijke Godshuis & 2 Major Brück – Vernieuwing van de ramen -
Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze - Toepassing van artikel 234 §3 van
de Nieuwe gemeentewet - Artikel : 242-01 - Bedrag : 65.137,00 euros B.T.W.
inbegrepen - Budget: 2019.

Openbare
Werken

Aankoop van gereedschap voor het gemeentelijk technisch centrum –
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en
gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW –
Artikel : 138/744-51 – Geraamd bedrag : 18.400,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 17.807,64 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen :
17.810,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Openbare
Werken

Technisch Centrum - Werken voor brandveiligheid van het
timmerwerkafzuigsysteem – Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en
236 van de NGW – Artikel : 137/724-60 – Geraamd bedrag : 23.000,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 21.043,11 euros B.T.W. inbegrepen –
Bedrag vast te leggen : 23.000,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Openbare
Werken

Aanduiding van een studiebureau voor de stabiliteit van gebouwen voor
verschillende dossiers – Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en
236 van de NGW – Artikelen :7342/724-60 en 764/724-60 – Geraamd bedrag :
20.000,00 euros euros B.T.W. inbegrepen (7342/724-60 : 7000 euros en 764/724-60
: 13.000 euros) – Gunningsbedrag : 11.519,20 euros B.T.W. inbegrepen (7342/724-
60 : 2.662,00 euros en 764/724-60 : 8.857,20 euros) – Bedrag vast te leggen :
12.671,12 euros B.T.W. inbegrepen (7342/724-60 : 2.928,20 euros et 764/724-60 :
9.742,92 euros) – Budget : 2019.

 
College van 09/12/2019
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Dienst Onderwerp

Onderwijs

Aankoop van tafels en stoelen voor de school les Aigrettes en een kast voor
het gymnasium van "Boitsfort-Centre" - Overheidsopdracht van beperkte
waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht –
Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 7210/744-51
– Geraamd bedrag : 1 500,00 € euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag
: 1 368,15 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 1 375,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Onderwijs

Aankoop van opmaat gemaakte tafels voor Academie voor schone kunsten -
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure
en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de
NGW – Artikel : 7342/744-51 – Geraamd bedrag : 1.900,00 € euros B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag : 1 899,70 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag
vast te leggen : 1 900,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Onderwijs

Aankoop van een evenwitchsparcours voor de speelplaats van de school le
Colibri - Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel
234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 7210/744-98 – Geraamd bedrag : 3
000,00 € euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 2 912,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 2 915,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Budget : 2019.

Onderwijs

Aankoop van een kast voor de Muziekacademie - Overheidsopdracht van
beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de
opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel :
7341/744-51 – Geraamd bedrag : 300,00 € euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 181,50 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen :
185,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Vroege kinderjaren

Aankoop van 4 kinderwagens voor 4 voor de Dienst Kinderopvang –
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure
en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de
NGW – Artikel : 8443/744-51 – Geraamd bedrag : 3.000 euros B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag : 2.720,00 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag
vast te leggen : 2.720,00 euros B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2019.

Vroege kinderjaren

4 bedden paraplu – Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel
234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 8443/744-51 – Geraamd bedrag :
300 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 297,92 euros B.T.W.
inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 300 euros B.T.W. inbegrepen –
Begroting : 2019.

Overheidsopdrachten

Aankoop van koelkasten en/of diepvriezers voor diverse diensten van het
Gemeentebestuur – Goedkeuring plaatsingsprocedure : samenvattende lijst
van overheidsopdrachten van beperkte waarde door een aanvaarde factuur –
Toepassing van artikel 234 §3 van de NGW – Artikel : 84402/744-51 –
Geraamd bedrag : 600,00€ B.T.W. inbegrepen – Artikel : FFF/744-98 –
Geraamd bedrag : 3.800,00€ B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2019.
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Openbare Werken

Stock opdracht - Vervanging van bomen – Overheidsopdracht van beperkte
waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht –
Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 766/725-60 –
Geraamd bedrag : 15.000,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag :
15.000,00 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 15.000,00
euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Openbare Werken

Aankoop van materiaal en gereedschap voor diensten Plantsoenen, Openbare
Netheid en het kerkhof – Overheidsopdracht van beperkte waarde –
Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing
van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikels : 766/744-98 (10.000,00
euros met BTW) – 875/744-98 (6.400,00 euros met BTW) – 878/744-51
(5.000,00 euros met BTW) – Totale geraamd bedrag : 21.500,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 766/744-98 : 9.600,14 euros met
BTW – 875/744-98 : 6.278,69 euros met BTW – 878/744-51 : 4.577,43
euros met BTW – Totale gunningsbedrag : 20.456,26 euros B.T.W.
inbegrepen – Budget : 2019.

 
College van 16/12/2019
 

Dienst Onderwerp

Onderwijs

Aankoop van diverse leveringen die beantwoorden aan de behoeften van de
kleuterscholen : speel voor de speeltuin, kussen en banken , bureau,
apothekerkast, whiteboard, koffiezetapparaat, picknicktafels,
lamineermachines… – Goedkeuring plaatsingsprocedure : samenvattende
lijst van overheidsopdrachten van beperkte waarde door een aanvaarde
factuur – Toepassing van artikel 234 §3 van de NGW – Artikel : 7210/744-
98 – Geraamd bedrag : 8 980,00 euros B.T.W. inbegrepen – Begroting :
2019.

Vroege kinderjaren

Aankoop van diverse leveringen die beantwoorden aan de behoeften van de
diensten : Vroege kinderjaren/kinderkribbe “Gilson” – Klein materieel voor
inrichting – Goedkeuring plaatsingsprocedure : samenvattende lijst van
overheidsopdrachten van beperkte waarde door een aanvaarde factuur –
Toepassing van artikel 234 §3 van de NGW – Artikel : 84401/744-98 –
Geraamd bedrag : 943,00 euros B.T.W. inbegrepen –Artikel: 84401/744-
51– Geraamd bedrag : 3.435,00 euros B.T.W. inbegrepen – Begroting :
2019.

Overheidsopdrachten

Aankoop van diverse leveringen die beantwoorden aan de behoeften van de
diensten : bureaulampen – Goedkeuring plaatsingsprocedure :
samenvattende lijst van overheidsopdrachten van beperkte waarde door een
aanvaarde factuur – Toepassing van artikel 234 §3 van de NGW – Artikels :
FFF/744-98 – Geraamd bedrag : 820 euros B.T.W. inbegrepen – Begroting :
2019.
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Overheidsopdrachten

Aankoop van een boekenrek voor POB Rozenberg – Overheidsopdracht van
beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de
opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel :
7672/744-51 – Geraamd bedrag : 1.000,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 968,29 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen :
970,00 euros B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2019.

Openbare Werken

Gemeentelijk kerkhof - Metselwerk - Herstellingswerken –
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure
en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de
NGW – Artikel : 878/725-60 – Geraamd bedrag : 25.000,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag : 25.000,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Bedrag vast te leggen : 25.000,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Openbare Werken

Levering van een podium – Overheidsopdracht van beperkte waarde –
Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing
van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 520/744-98 – Geraamd
bedrag : 3.700,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 3.635,67
euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 3.700,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Budget : 2019.

Openbare Werken

Levering en plaatsing van inbraak alarm, modificatie van bestaande
alarmsystemen – Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel
234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 124/724-60, 137/724-60, 762/724-
60, 7210/724-60, 7221/724-60 – Totale geraamd bedrag : 27.650,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Totale gunningsbedrag : 17.779,74 euros B.T.W.
inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 19.549,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Budget : 2019.

Mobiliteit

Aankoop van elektrische fiets – Overheidsopdracht van beperkte waarde –
Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing
van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 137/743-51 (2.000€) –
421/743-51 (8.000€) – 875/743-51 (7.500€) – Geraamd bedrag : 17.500,00
euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 16.287,51 euros B.T.W.
inbegrepen – Bedrag vast te leggen B.T.W inbegrepen: 137/743-51 (1.806€)
– 421/743-51 (7.830€) – 875/743-51 (6.660€) – Budget : 2019.

 
College van 23/12/2019
 

Dienst Onderwerp

Informatica

Aankoop van informatika materieel (module voor Interactief white board)
voor de diensten Financies, Bevolking, Burgerlijke Stad en Administratieve
boetes – Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel
234 §3 en 236 van de NGW – Artikels (bedrag) 104/742-53 (1.318,00 euros
TVAC), 121/742-53 (565,00 €), 139/742-53 (565,00 €), 30002/742-53
(471,00 €) – Geraamd bedrag : 2.919,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 2.919,00 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te
leggen : 2.919,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.
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Informatica

Aankoop van informatika materieel (module voor Interactief white board)
voor de gemeente scholen – Overheidsopdracht van beperkte waarde –
Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing
van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 7221/742-53 – Geraamd
bedrag : 585,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 527,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 527,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Budget : 2019.

Overheidsopdrachten

Aankoop van 10 “L” kledingkasten met 2 kolommen voor de
Aartshertogenskribbe – Overheidsopdracht van beperkte waarde –
Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing
van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 84403/744-51 – Geraamd
bedrag : 4.000,00€ B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 3.630,00€
B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 3.630,00€ B.T.W. inbegrepen
– Begroting : 2019.

Overheidsopdrachten

Aankoop van 4 kledingkasten met 3 kolommen en van 1 kast voor vuile was
voor de begraafplaats – Overheidsopdracht van beperkte waarde –
Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing
van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 878/741-51 – Geraamd
bedrag : 1.850,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 1.776,28
euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 1.780,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Begroting : 2019.

Overheidsopdrachten

Aankoop van bureaumeubilair voor de Aartshertogenskribbe –
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure
en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de
NGW – Artikel : 84403/741-51 – Geraamd bedrag : 3.650,00€ B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag : 2.141,70€ B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast
te leggen : 2.145,00€ B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2019.

Overheidsopdrachten

Aankoop van specifieke bureaustoelen voor agenten van de Dienst
Stedenbouw en Mobiliteit – Overheidsopdracht van beperkte waarde –
Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing
van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 930/741-51 – Geraamd
bedrag : 3.630,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 2.821,84
euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 2.825,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Begroting : 2019.

Overheidsopdrachten

Aankoop van meubels voor kinderopvang voor de Aartshertogenskribbe –
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure
en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de
NGW – Artikel : 84403/744-51 – Geraamd bedrag : 29.000,00€ B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag : 25.194,18€ B.T.W. inbegrepen – Bedrag
vast te leggen : 25.200,00€ B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2019.

Overheidsopdrachten

Aankoop van zitmeubels voor de Aartshertogenskribbe – Overheidsopdracht
van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de
opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel :
84403/744-51 – Geraamd bedrag : 5.400,00€ B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 3.510,58€ B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen :
3.515,00€ B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2019.
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Openbare Werken

Aankoop zonnetenten – Overheidsopdracht van beperkte waarde –
Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing
van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 520/744-98 – Geraamd
bedrag : 4.500,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 3.760,03
euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 3.765,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Budget : 2019.

Openbare Werken

Aankoop van Nadarhekken met mogelijkheid van fietsparking –
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure
en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de
NGW – Artikel : 421/741-52 – Geraamd bedrag : 1.150,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag : 1.137,40 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag
vast te leggen : 1.150,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2020.

Openbare Werken

Aankoop van Nadarhekken – Overheidsopdracht van beperkte waarde –
Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing
van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 421/741-52 – Geraamd
bedrag : 3.000,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 1.829,52
euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 1.850,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Budget : 2019.

Openbare Werken

Gemeentelijke gebouwen (Scholen Naïades en Futaie, Vinkstraat 127 en
Hondenberg) – Plaatsing van brand- en buiten-deuren – Overheidsopdracht
van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de
opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikels :
124/724-60, 762/724-60, 7210/724-60, 7221/724-60 – Totale geraamd
bedrag : 32.725,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedragen :
124/724-60 (4.222,90 euros), 762/724-60 (1.815,00 euros), 7210/724-60
(7.139,00 euros), 7221/724-60 (18.319,40 euros) - Totale gunningsbedrag :
31.496,30 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 32.725,00
euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Openbare Werken

Speeltuinen Van Becelaere - Vernieuwing van achter hek - School "Les
Cèdres" - Plaatsing van 2 portalen – Overheidsopdracht van beperkte waarde
– Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht –
Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikels : 761/725-60,
7221/725-60 – Totale geraamd bedrag : 14.500,00 euros B.T.W. inbegrepen
– Gunningsbedragen : 761/725-60 : 5.981,03 euros met BTW – 7221/725-60
: 1.815,00 euros met BTW – Totale gunningsbedrag : 7.796,03 euros
B.T.W. inbegrepen – Totale bedrag vast te leggen : 8.394,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Budget : 2019.

Openbare Werken

Vortsplateau - Plaatsen van een drainering voor de cafeteria –
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure
en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de
NGW – Artikel : 764/724-60 – Geraamd bedrag : 12.000,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag : 10.648,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Bedrag vast te leggen : 11.712,80 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.
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De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
 
Jos BERTRAND demande des renseignements concernant le renforcement de l’offre électrique autour de
la maison communale et la création d’une offre électrique dans la Cité Floréal.
Marie-Noëlle STASSART répond que c’est pour le marché et qu’elle répondra plus en détail par e-mail.
Victor WIARD demande, pour cette offre électrique, comment sont repartis les 73.000 € entre la maison
communale et pour la Cité Floréal.
Marie-Noëlle STASSART prend note de la question et y répondra par écrit.
Philippe DESPREZ demande si dans un futur proche il y a d’autres quartiers où des travaux de
renforcement électrique sont à prévoir, vu que les montants sont quand même importants.
La Présidente l’informe que la réponse sera transmise dans le même communiqué écrit.
Laurent VAN STEENSEL  aimerait avoir des éclaircissements sur les dépenses liées à l’adaptation d’un
poste de travail. Y a-t-il des subsides, des aides octroyées ? Si c’est le cas, sont-ils déjà déduits de la
somme indiquée ?
Le Secrétaire  est invité à répondre, il informe que cette dépense couvre  du matériel adapté pour une
personne ayant une déficience visuelle : un clavier avec des touches plus grandes et fluorescentes et un
écran avec agrandisseur pour permettre à cette personne de continuer à travailler dans de bonnes
conditions. Il s’agit du montant estimé sans les aides éventuelles octroyées.
La Présidente l’informe qu’une réponse écrite plus détaillée sur les aides éventuelles lui sera envoyée.
Laura SQUARTINI demande des détails concernant l’étude de stabilité pour plusieurs bâtiments.
Benoit THIELEMANS répond que ça concerne les bâtiments qui hébergent l’Académie des Beaux-Arts et
le Parc Sportif. Pour l’Académie il s’agit de faire une réfection de la toiture et quelques vérifications du
bâtiment arrière. Par ailleurs à l’angle de la rue Major Brück  il y a quelques fissures et une petite étude est
nécessaire afin d’estimer la gravité du problème et il est prévu de réparer cela. Au Parc Sportif, cela
concerne le hall omnisport : on envisage d’isoler la toiture et de renforcer la portance.
Séance CE 09/12/19
Alexandre DERMINE demande concernant le poste achat d’arbres si un plan de plantation est prévu. Il
aimerait savoir comment cela fonctionne. Remplace-t-on systématiquement par les mêmes arbres ?
Cathy CLERBAUX lui répond qu’il y a un marché récurrent, chaque année c'est le même marché. C’est
une réflexion globale sur base d’une étude détaillée du type d'arbre, leur longévité, leur habilité à résister.
Et en fonction de ça on décide du type d’arbre adapté.
Martin CASIER demande quelle place est accordée pour les arbres fruitiers dans la commune.
Cathy CLERBAUX  lui répond que le cahier des charges n’est pas encore établi mais que cela peut être
envisagé à ce moment-là. Elle informe que  le service jeunesse envisageait de planter des framboisiers.
Séance CE 16/12/19
Philippe DESPREZ demande, concernant le poste mobilité, combien de vélos sont prévus et pour quels
services?
Marie-Noëlle STASSART explique qu’il s’agit de  5 vélos et une remorque à partager entre plusieurs
services. Ceux-ci sont mutualisés entre les agents qui en ont besoin, suivant les demandes à introduire dans
un agenda partagé. Les services concernés sont par exemple les agents en voirie, le service propreté, la
mobilité...
Laura SQUARTINI demande des précisions sur les travaux de maçonnerie au cimetière communal.
Benoit THIELEMANS explique qu’un mur perd sa stabilité au niveau du columbarium, là où se trouve le
compost. Cela est dû aux déversements des déchets verts sur le tas de compost par les camions.
Martin CASIER demande des renseignements quant à l’installation de l’alarme intrusion. S’agit-il juste
d’une évolution de matériel ou est-ce lié à un problème particulier. Et si c’est le cas, où ?
Benoit THIELEMANS l’informe qu’il est prévu de poser de nouvelles alarmes aux approches des
différentes écoles suite aux récents cambriolages, notamment Sapinière et Coccinelles, mais aussi dans le
bâtiment de la Croix Rouge.  Une tournée de prévention de la police est également prévue. On prévoit
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enfin le remplacement d’alarmes obsolètes au bâtiment Delvaux et à la Maison communale.
Séance CE 23/12/19
Alexandre DERMINE demande où sera stocké le matériel prévu pour la crèche? Et s’il serait possible de
faire une visite de la crèche? Et y a-t-il des subsides extraordinaires ?
Jean-François DE LE HOYE lui répond que le matériel est commandé mais pas encore livré. Un dossier
subside doit être rentré.
Benoit THIELEMANS informe que lorsque le chantier sera presque terminé une visite sera organisée.
Hang NGUYEN ajoute qu’une visite des travaux terminés à l'école de la Futaie/Coccinelles est également
prévue le 10 février.
Jos BERTRAND vraagt inlichtingen betreffende de versterking van het elektrische aanbod rond het
gemeentehuis en de oprichting van een elektrisch aanbod in de Tuinwijk Floréal.
Marie-Noëlle STASSART antwoordt dat het voor de markt is en dat zij meer omstandig per e-mail zal
antwoorden.
Victor WIARD vraagt, voor dit elektrische aanbod, hoe de 73.000 € zijn verdeeld tussen het gemeentehuis
en voor de Tuinwijk Floréal.
Marie-Noëlle STASSART neemt nota van de vraag en zal er schriftelijk op antwoorden.
Philippe DESPREZ vraagt of in een nabije toekomst er andere wijken zijn waar werkzaamheden van
elektrische versterking zijn te voorzien, gezien de bedragen toch aanzienlijk zijn.
De Voorzitster deelt mede dat het antwoord in dezelfde schriftelijke mededeling zal staan.
Laurent VAN STEENSEL zou graag toelichtingen willen hebben op de uitgaven in verband met de
aanpassing van een werkpost. Zijn er subsidies, toegestane toelagen? Indien het zo is, zijn zij al
afgetrokken van het aangegeven bedrag?
De Secretaris wordt verzocht om te antwoorden, hij deelt mede dat deze uitgaven het aangepast materiaal
dekken voor een persoon met een visueel gebrek: een klavier met grotere fluorescerende toetsen en een
scherm met vergroter om deze persoon toe te laten om onder goede condities te blijven werken. Het gaat
om het geschat bedrag zonder de eventueel toegekende steun.
De Voorzitster deelt mede dat een uitvoeriger schriftelijk antwoord op de eventuele steunmaatregelen hem
zal verzonden worden.
Laura SQUARTINI vraagt details betreffende de studie van stabiliteit voor verschillende gebouwen.
Benoît THIELEMANS antwoordt dat het de gebouwen betreft van de Academie van Schone kunsten en
van het Sportpark. Voor de Academie gaat om het een herstel van het dak en enkele verificaties van het
achterste gebouw. Voorts aan de hoek van de Major Brück straat zijn er enkele barsten en een kleine studie
is noodzakelijk teneinde de ernst van het probleem te schatten en er is voorzien om dat te herstellen. Voor
het Sportpark betreft het de Multi sporthal: men overweegt om het dak te isoleren en om de draagkracht te
versterken.
Zitting van SC 09/12/19
Alexandre DERMINE vraagt over de post aankoop van bomen of er een aanplantingsplan is voorzien. Hij
zou graag willen weten hoe dat werkt. Vervangt men systematisch door dezelfde bomen?
Cathy CLERBAUX antwoordt hem dat er een terugkerende markt is, elk jaar is het dezelfde markt. Het is
een globale discussie op basis van een uitvoerige studie van het soort boom, hun levensduur, hun verzet
capaciteit. En in functie daarvan besluit men tot het soort aangepaste boom.
Martin CASIER  vraagt welke plaats aan fruitbomen in de gemeente wordt toegekend.
Cathy CLERBAUX antwoordt hem dat het lastenboek nog niet is opgesteld maar het op dat moment
 overwogen kan worden. Zij deelt mede dat de dienst jeugd overwoog frambozenstruiken te planten.
Zitting van SC 16/12/19
Philippe DESPREZ vraagt, inzake de mobiliteit, hoeveel fietsen men voorziet en voor welke diensten?
Marie-Noëlle STASSART legt uit dat het om 5 fietsen gaat en een aanhangwagen  die met verschillende
diensten moet gedeeld worden. Deze worden tussen de agenten gemeenschappelijk gedeeld die er behoefte
aan hebben, volgens de verzoeken die in een gedeelde agenda moeten ingediend worden. De betrokken
diensten zijn bijvoorbeeld de agenten in wegennet, de dienst netheid, de mobiliteit…
Laura SQUARTINI vraagt bijzonderheden over de metselwerken aan de gemeentebegraafplaats.
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Benoît THIELEMANS legt uit dat een muur zijn stabiliteit verliest op niveau van het columbarium, daar
waar zich het compost bevindt. Dat is te wijten aan de stortingen van de groene afvalstoffen op de compost
hoop door de vrachtwagens.
Martin CASIER  vraagt inlichtingen wat de installatie van het indringalarm betreft. Gaat het juist om een
materiaal evolutie of houdt het verband met een bijzonder probleem. En indien het zo is, waar?
Benoît THIELEMANS deelt hem mede dat er is voorzien nieuwe alarmen te plaatsen bij het naderen van
verschillende scholen ten gevolge van de recente inbraken, met name Sapinière en Coccinelles, maar ook
in het gebouw van het Rode Kruis. Een preventieronde van de politie is eveneens voorzien. Men voorziet
tenslotte de vervanging van de verouderde alarmsystemen aan het Delvaux-gebouw en het Gemeentehuis.
Zitting van SC 23/12/19
Alexandre DERMINE vraagt waar het materiaal voorzien voor de crèche zal opgeslagen worden? En of het
mogelijk zou zijn om een bezoek aan de crèche te brengen? En zijn er buitengewone subsidies?
Jean-François DE LE HOYE antwoordt hem dat het materiaal is besteld maar niet nog geleverd. Een
subsidie dossier moet ingediend worden.
Benoît THIELEMANS deelt mede dat wanneer de werf bijna zal beëindigd zijn, een bezoek zal
georganiseerd worden.
Hang NGUYEN voegt eraan toe dat een bezoek van de voltooide werkzaamheden aan de school de la
Futaie/Coccinelles eveneens op 10 februari is voorzien.

 

 
 

 

Interne controle
 

Ter informatie : het actieplan 2020 van de dienst Interne Controle.

De gemeenteraad,
 
Gezien het besluit van de gemeenteraad van 19 november 2019 tot goedkeuring van het "Algemeen kader
voor het interne controlesysteem - Charter van de gemeente Watermaal-Bosvoorde";
Overwegende dat het statuut bepaalt dat de gemeentesecretaris het actieplan 2020 van de dienst Interne
Controle, na overleg met het Directiecomité, ter goedkeuring voorlegt aan het College;
Overwegende dat het actieplan gebaseerd is op de aanbevelingen van KPMG en op de eerder door het
Directiecomité vastgestelde doelstellingen en op enkele aanbevelingen van de Interne Controledienst;
Overwegende dat het actieplan 2020 op 2 december 2019 door het directiecomité is gevalideerd;
Overwegende dat het Schepencollege op zijn zitting van 16 december 2019 het actieplan 2020 van de
interne controledienst heeft goedgekeurd;
 
Neemt, ter informatie:
 
Kennis van het jaarlijkse actieplan 2020 van de Interne Controledienst zoals beschreven in de bijlage bij
dit besluit.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
 
Olivier DELEUZE rappelle que suivant le Règlement du contrôle interne approuvé par le conseil
communal, le Secrétaire Communal élabore avec l’Administration un plan d’action annuel qu’il soumet
pour approbation au collège échevinal. C’est ce plan qui vous est présenté ce soir pour
information.              
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Alexandre DERMINE signale que le rapport de KPMG n’est pas annexé.
Olivier DELEUZE  répond que le rapport sera envoyé par email.
Martin CASIER indique que l’inventaire des processus est considéré comme critique. Il aimerait savoir si à
ce stade il y a un inventaire? Certains services sont-ils plus visés que d'autres? Avez-vous un planning ?
Le Secrétaire Communal est invité à répondre et indique que dans certains services les processus sont très
bien documentés, dans d’autres un peu moins et dans certains ils ne sont pas documentés. Un des objectifs
de cette année sera de dresser un inventaire des processus déjà cartographiés afin d’avoir une idée plus
claire. Aujourd'hui il difficile de répondre en termes de planning détaillé. Dans un an, lorsqu’on fera le
premier rapport au conseil communal, on sera plus en mesure de répondre de manière détaillée.
Alexandre DERMINE demande quelles sont les recommandations fondamentales de KPMG?
Le Secrétaire communal répond que le plan d’action soumis est rédigé en fonction des recommandations
 KPMG, avec une série d'actions jugées comme prioritaires. Mais nous n’avons pas attendu les
recommandations de KPMG pour agir. Il y a 5 ans, nous avions déjà élaboré un plan d’actions considérées
comme prioritaires dans différents domaines et nous avons travaillé depuis à les concrétiser.
Martin CASIER aimerait savoir quels services sont encore concernés par la présence d’argent en liquide,
considérée comme critique.  
Le Secrétaire communal lui répond que pour les guichets, le risque est très bien maîtrisé via les terminaux
de paiement. Les paiements en liquide sont encore possibles par l'intermédiaire du service de la recette
mais c’est exceptionnel. Il reste des services plutôt périphériques tels que les écoles, dans lesquels les
mouvements d'argent liquide subsistent et pour lesquels il est difficile d'estimer les volumes vu leur degré
d’autonomie. Les bibliothèques sont également concernées avec les prêts de livres, mais les montants sont
plus modestes. Les maraîchers non abonnés enfin, pour le paiement de leur emplacement….
Laura SQUARTINI demande si la suppression des pièces rouges a un impact au niveau de la commune au
niveau des différentes perceptions.
Jean-François DE LE HOYE lui répond que la plupart des paiements étant faits par carte ou virement, cela
n’a aucun impact car pas d’arrondis.
Florence LEPOIVRE s’interroge sur la manière d'évaluer la charge de travail et pourquoi elle n’est pas
considérée comme une vraie priorité.
Le secrétaire communal lui indique que la demande ne concerne que certains services. Cela explique
pourquoi c'est catégorisé « moyen » en termes de priorité.
Martin CASIER aimerait savoir qui a été amené à donner son avis : les agents eux-mêmes, les chefs de
service, les Chefs de département ?
Le Secrétaire Communal lui répond que ce sont les chefs de département et de service, mais qu’un
questionnaire établi par KPMG a ensuite été adressé à l'ensemble de personnel. Le résultat est attendu dans
les prochains jours.
Olivier DELEUZE herinnert eraan dat volgens de Regeling van de interne controle goedgekeurd door de
gemeenteraad, de Gemeentesecretaris met het Bestuur een jaarlijks actieplan uitwerkt dat hij voor
goedkeuring aan het Schepencollege voorlegt. Het is dit plan dat u deze avond ter informatie wordt
gepresenteerd. 
Alexandre DERMINE wijst erop dat het KPMG-verslag niet wordt bijgevoegd.
Olivier DELEUZE antwoordt dat het verslag per e-mail zal verzonden worden.
Martin CASIER  zegt dat de proces inventaris als kritiek wordt beschouwd. Hij zou graag willen weten of
er in dit stadium een inventaris is? Liggen sommige diensten meer in het vizier dan anderen? Hebt u een
planning?
De Gemeentesecretaris wordt verzocht te antwoorden en deelt mede dat in bepaalde diensten de processen
zeer goed worden gedocumenteerd, in anderen iets minder en in sommige worden zij niet gedocumenteerd.
Een van de doelstellingen van dit jaar zal zijn een inventaris van de reeds in kaart gebrachte processen op
te stellen teneinde een duidelijker idee te hebben. Vandaag is het moeilijk om in termen van uitvoerige
planning te antwoorden. Binnen een jaar, wanneer men het eerste verslag aan de gemeenteraad zal doen,
zal men meer in staat zijn om in detail te antwoorden.
Alexandre DERMINE vraagt welke de fundamentele aanbevelingen van KPMG zijn ?
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De Gemeentesecretaris antwoordt dat het voorgelegde actieplan is opgesteld in functie van de KPMG-
aanbevelingen, met een reeks acties die als prioritair worden geoordeeld. Maar wij hebben niet op de
aanbevelingen van KPMG gewacht om te handelen. 5 jaar geleden hadden wij reeds een plan uitgewerkt
met acties die als prioritair werden beschouwd op verschillende gebieden en wij hebben sinds dan eraan
gewerkt om ze te concretiseren.
Martin CASIER  zou graag willen weten welke diensten nog betrokken zijn bij baar geld, wat als kritiek
wordt beschouwd. 
De Gemeentesecretaris antwoordt hem dat voor de loketten, het risico zeer goed wordt beheerst via
betalingsterminals. De betalingen in baar zijn nog mogelijk bij de dienst van de inkomsten maar het is
uitzonderlijk. Er blijven eerder perifere diensten zoals de scholen, waarin de cash bewegingen blijven
bestaan en waarvoor het moeilijk is om de volumes te schatten gezien hun graad van autonomie. De
bibliotheken zijn eveneens betroffen met de boeken uitleningen, maar de bedragen zijn zeer bescheiden.
De niet geabonneerde tuinders tenslotte voor de betaling van hun staanplaats ….
Laura SQUARTINI vraagt of de afschaffing van de rode muntjes een impact heeft op niveau van de
gemeente voor de verschillende inningen.
Jean-François DE LE HOYE antwoordt haar dat aangezien de meeste betalingen per kaart worden gedaan
of overschrijving, dat geen enkel effect heeft want dat er geen afrondingen zijn.
Florence LEPOIVRE stelt zich vragen over de manier om de werkdruk te evalueren en waarom zij niet als
een echte prioriteit wordt beschouwd.
De gemeentesecretaris deelt haar mede dat de vraag slechts bepaalde diensten betreft. Dat legt uit waarom
het in de categorie « gemiddeld » zit met betrekking tot prioriteit.
Martin CASIER  zou graag willen weten wie zijn advies mocht geven: de agenten zelf, de dienst hoofden,
of de departement hoofden?
De Gemeentesecretaris antwoordt hem dat het de departement en diensthoofden zijn, maar dat een
vragenlijst opgesteld door KPMG, vervolgens werd gericht aan het geheel van het personeel. Het resultaat
wordt de komende dagen verwacht.

 

 
 

 

Sport en gezondheid
 

Goedkeuring van de overeenkomst tussen de Gemeente Watermaal-Bosvoorde en de vzw “Sport &
Santé” in het kader van de organisatie van de loopsessies “Je cours pour ma forme” vanaf de lente
2020.

De Gemeenteraad,
Gezien het de wens is van het College om een samenwerking voor te stellen, binnen een gespecialiseerd
kader en hiervoor een overeenkomst af te sluiten lopende vanaf de datum van ondertekening tot  en met 31
december 2020 ;

 
Gezien de nodige sommen voorzien werden op de gewone begroting op het artikel 764/124-06 en 764/124-
08 (gewone begroting);
Gezien de ontvangsten, geïnd  door de vzw “Sport & Santé”, integraal zullen teruggestort  worden aan het
gemeentebestuur (AB: 764/161-01);
 
Op voorstel van het Schepencollege,
Beslist
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de overeenkomst tussen de gemeente Watermaal-Bosvoorde en de vzw “Sport & Santé” in het kader van
de organisatie van de loopsessies “Je cours pour ma forme” met aanvang vanaf de datum van
ondertekening tot en met 31 december 2020, goed te keuren.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
23 stemmers : 23 positieve stemmen.
 
Jean-François DE LE HOYE présente brièvement le point.
Philippe DESPREZ demande, à l'article 4, combien de personnes il est prévu d’engager.
JFDLH répond que ce sera un animateur, qui est déjà formé. Il n’y a pas de coût de formation pour cette
personne-là.
Jean-François DE LE HOYE stelt in het kort het punt voor.
Philippe DESPREZ vraagt, in artikel 4, hoeveel personen er zijn voorzien om aan te werven.
JFDLH antwoordt dat het een animator zal zijn, die reeds is opgeleid. Er zijn geen opleidingskosten voor
die persoon.

 

 
 

Vastlegging van de individuele bijdragen voor de loopsessies in het kader van “Je cours pour ma
forme” die zullen plaatsvinden vanaf de lente 2020.

De Gemeenteraad,
Gezien het Schepencollege van 23/12/2019 met betrekking tot de organisatie van een loopsessie in het
kader van het programma “Je cours pour ma forme” dat zal plaatsvinden vanaf de lente 2020;
Gezien dat volgens de overeenkomst aangegaan met de vzw Sport & Santé met betrekking tot “Je cours
pour ma forme” de deelnemers een deelnemersvergoeding moeten betalen, die eerst zal geïnd worden door
de vzw Sport & Santé, alvorens volledig aan ons overgemaakt te worden;
Gezien het aan de Gemeenteraad toebehoort om het tarief van deze loopsessie gegeven in het kader van “Je
cours pour ma forme” te bepalen;
In overweging nemend dat de Gemeente haar inwoners wil aanzetten om te lopen, maar ook de
mogelijkheid wil geven aan inwoners van andere gemeenten om deze sessies te volgen;
In overweging nemend dat de inwoners van Watermaal-Bosvoorde bijdragen een het gemeentelijk budget;
Gezien de artikels 117 en 118 van de nieuwe gemeentewet;
Op voorstel van het Schepencollege;
BESLIST:
De individuele vergoedingen voor de deelnemers aan het programma “Je cours pour ma forme” als volgt
vast te leggen :

a. Voor de in Watermaal-Bosvoorde gedomicilieerde inwoners vast te leggen op 30,- € per
deelnemer voor de 12 weken van het programma;

b. Voor de niet in Watermaal-Bosvoorde gedomicilieerde inwoners vast te leggen op 45,- € per
deelnemer voor de 12 weken van het programma.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
23 stemmers : 23 positieve stemmen.
 
Laura SQUARTINI demande pourquoi on prend 12 semaines et pas 18.  
Jean-François DE LE HOYE répond que l'on commence par 12 semaines avec deux séances (une pour 0-
5km et une pour 5-10km). L'asbl propose éventuellement 6 semaines complémentaires.  Il est encore trop
tôt pour lancer cette formule. Nous allons d'abord voir comment ça ira avec le programme de base.

14/36Gemeenteraad - 21.01.2020 - Openbaar register



7

Martin CASIER demande quel sera le support de publicité.
Jean- François DE LE HOYE lui répond que cela se fera par le biais d’affiches qui seront apposées dans
les centres sportifs mais également dans le 1170,  sur le site communal et sur le site de « je cours pour ma
forme ».
Laura SQUARTINI vraagt waarom men 12 weken neemt en niet 18. 
Jean-François DE LE HOYE antwoordt : "We beginnen met 12 weken met twee sessies (één voor 0-5km
en één voor 5-10km). De vzw stelt mogelijk 6 bijkomende weken voor maar het is nog te vroeg om deze
formule te lanceren. Eerst zullen we zien hoe het gaat met het basisprogramma.
Martin CASIER  vraagt welke de reclamesteun zal zijn.
Jean-François DE LE HOYE antwoordt hem dat dat via aanplakbiljetten tot stand zal komen die in de
sportcentra maar eveneens in de 1170, op de gemeente site en de site van « ik loop voor mijn fitheid »
zullen aangebracht worden.

 

 
 

 

Erediensten
 

Kerkfabriek O.L.V. van Altijddurende Bijstand - Begroting van 2020.

De Gemeenteraad,

Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
Gelet op de begroting van het dienstjaar 2020 vastgesteld door de raad van beheer van O.L.V. van
Altijddurende Bijstand in zitting van 2 december 2018 die als volgt kan samengevat worden:
 
Gewone ontvangsten 13.693,11 €  
Buitengewone ontvangsten 21.194,22 €  
Totaal Ontvangsten  34.887,33 €
Vastgestelde uitgaven 13.000,00 €  
Gewone uitgaven 21.887,33 €  
Buitengewone uitgaven 0,00 €  
Totaal uitgagen  34.887,33 €
Overschot                        /
 
Overwegende dat deze begroting in evenwicht afgesloten wordt door een financiële tussenkomst bij de
gewone ontvangsten van 693,11 € dat dient ten laste genomen te worden door de gemeente in verhouding
met de bevolking die er gehuisvest is, te weten:
 
- Watermaal-Bosvoorde: 4.000 (aandeel: 462,07 €)
- Oudergem: 2.000 (aandeel: 231,04 €)
 
Het aandeel van Watermaal-Bosvoorde wordt als volgt vastgesteld:
693,11 € x 4.000   =  462,07 €
        6.000
 
BESLUIT:
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring van de begroting 2020 van de raad van beheer van
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O.L.V. van Altijddurende Bijstand.
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
23 stemmers : 10 positieve stemmen, 3 negatieve stemmen, 10 onthoudingen.
Nee : Florence Lepoivre, Laurent Van Steensel, Miguel Schelck.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Cathy Clerbaux, Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan
Roberti, Martin Casier, Alexandre Dermine, Laura Squartini, Félix Boudru.

 

 
 

 

Secretariaat
 

Overeenkomst tussen het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en de gemeente betreffende de bestrijding
van schoolverzuim.

De gemeenteraad,
 
Gelet op  organieke ordonnantie houdende de bepalingen die van toepassing zijn op de begroting, de
boekhouding en de controle en met name op de artikelen 92 tot en met 95;
Gezien de beslissing van de regering van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest van 26 april 2018 dat vanaf 1
januari 2020 het referentiebestuur voor het beheer van de gewestelijke financiering van het gemeentelijk
beleid ter bestrijding van schoolverzuim (de vroegere as "bestrijding van schoolverzuim" van de door BPV
 beheerde lokale preventie- en proximiteit plannen) Perspective.brussels is;
Aangezien het jaar 2020 een overgangsjaar zal zijn met als doel om - door middel van indexering - de
budgetten en projecten binnen de gemeentelijke diensten voor de preventie van schoolverzuim constant te
houden ten opzichte van 2019;
Gelet op het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 5 december 2019 tot toekenning van
een subsidie van 208.076,57 euro aan de gemeente Watermaal-Bosvoorde ten gunste van de actie
"Bestrijding van schoolverzuim"; Gelet op het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 5
december 2019 tot toekenning van een subsidie van 208.076,57 euro aan de gemeente Watermaal-
Bosvoorde ten gunste van de actie "Bestrijding van schoolverzuim"; Gelet op het besluit van de Brusselse
Hoofdstedelijke Regering van 5 december 2019 tot toekenning van een subsidie van 208.076,57 euro aan
de gemeente Watermaal-Bosvoorde ten gunste van de actie "Bestrijding van schoolverzuim".
BESLUIT
 
De ondertekening van de overeenkomst tussen het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en de gemeente
Watermaal-Bosvoorde voor een bedrag van 208.076,57 euro voor de uitvoering in 2020 van projecten ter
bestrijding van schoolverzuim.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
23 stemmers : 23 positieve stemmen.
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Olivier DELEUZE explique brièvement le point. C’est un montant total de 741.000 € prévu pour les
activités du service de prévention et de cohésion sociale.
Laura SQUARTINI demande quelle est la répartition entre l’école des devoirs, les maisons de quartiers,…
Olivier DELEUZE répond que le budget ne permet pas de le ventiler. Mais il informe avoir plus tendance à
croire en l’unicité des rentrées concernant cette ASBL pour toutes les questions concernant la cohésion
sociale.
Olivier DELEUZE legt kort het punt uit. Het is een totaalbedrag van 741.000 € voorzien voor de
werkzaamheden van de preventiedienst en sociale cohesie.
Laura SQUARTINI vraagt welke de verdeling is tussen de huiswerkschool, de Wijk huizen,…
Olivier DELEUZE antwoordt dat de begroting het niet mogelijk maakt om ze te ventileren. Maar deelt mee
dat hij meer gelooft in de winst enigheid betreffende deze VZW voor alle kwesties inzake sociale cohesie.

 

David Leisterh treedt in zitting.
 

 

Financiën
 

Aanhangsel bij de overeenkomst ter bevordering van de economische ontwikkeling op lokaal en
gewestelijk vlak

De Gemeenteraad,
 
Gelet op artikel 117 van de nieuwe gemeentewet;
Gelet op ordonnantie van 19 juli 2007 ertoe strekkende de gemeenten te betrekken bij de economische
ontwikkeling van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest;
Gelet op het besluit van de gemeenteraad van 21 mei 2018 tot goedkeuring van het contract met betrekking
tot de ordonnantie van 19 juli 2007;
Overwegende dat tijdens zijn vergadering van 13 januari 2020, de Brusselse Hoofdstedelijke Regering
heeft besloten de overeenkomst voor het jaar 2020 te verlengen.;
Gelet op de beraadslaging van het Schepencollege van 13 januari 2020 die besluit om het aanhangsel bij de
overeenkomst te ondertekenen en om het uiterlijk 3 februari 2020 over te brengen zoals gevraagd door de
gewestelijke overheidsdienst Brussel onder voorbehoud van goedkeuring van de gemeenteraad;
 
BESLUIT :
 
Zijn goedkeuring te verlenen aan het aanhangsel bij de overeenkomst, waarvan de tekst hierbijgevoegd is,
tussen de Brusselse Hoofdstedelijke Regering en de Gemeente Watermaal-Bosvoorde.
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
24 stemmers : 24 positieve stemmen.
 
Jean-François DE LE HOYE explique que le point concerne la taxe annuelle sur les hébergements
touristiques, qui arrive chaque fois en urgence car la Région nous envoie sa demande dans un délai
relativement court.
Jean-François DE LE HOYE legt uit dat het punt inzake de jaarlijkse belasting op het herbergen van
toeristen, dat elke keer in urgentie aankomt want de Regio stuurt ons zijn vraag binnen een betrekkelijk
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korte termijn.

 

 
 

 

Secretariaat
 

Interpellatie van de heer Jos Bertrand betreffende de aanpak van armoede en uitsluiting in onze
gemeente- uitstel van 17/12/2019

Onze gemeente heeft weliswaar de naam een rijke gemeente te zijn; de werkelijkheid is - zoals we allen al
weten - anders: wij zijn een gedeelde gemeente. In die zin  zijn wij erg exemplarisch voor ons gewest dat
tegelijkertijd hoog staat in de Europese rankings als regio waar heel veel rijkdom geproduceerd wordt, én
tegelijkertijd ook hoog staat in aantal huishoudens dat moet rond komen met een inkomen gelijk of
beneden de armoedegrensgrens (één op drie kinderen leeft in ons rijk gewest in armoede of wordt bedreigd
door armoede, volgens UNICEF)... Op dit laatste zijn we nummer twee in Europa, net na Roemenië.
Ook onze gemeente is betroffen met 18% sociale woningen, en wij zijn nummer drie in Brussel wat betreft
de procentuele aanwezigheid van eenoudergezinnen, een risicogroep voor armoede.
 
De Koning Boudewijnstichting heeft onlangs samen met Brulocalis en de koepel van de Brusselse OCMW
een studiedag georganiseerd rond de kinderarmoede. Ik heb daar een paar collega’s mogen ontmoeten. We
werden er geinformeerd over een aantal studies en hebben er kennis gemaakt met enkele goede praktijken.
De aanpak van de armoede en uitsluiting kan alleen door een transversale aanpak die zowel het
belastingsbeleid, de dienstverlening, de preventie, de sociale diensten, de huisvesting, werk en inkomen,
onderwijs en cultuur betreft. Wat betreft het sociaal beleid hebben wij het OCMW, maar ook via de sociale
dienst van de gemeente worden acties ondernomen, ook de dienst preventie ondergebracht in een vzw is
actief, o.a. met de buurthuizen, de naschoolse begeleiding, en andere preventieve acties ...
Ik weet dat de betrokken instanties via de sociale coordinatie overleg plegen en elkaar regelmatig zien,
maar ik vrees dat dit niet voldoende is om de armoede op een gecoordineerde wijze aan te pakken en
vooral om bruggen te bouwen tussen de verschillende zeer onderscheiden bevolkingsgroepen in onze
gemeente. Ik heb zelf eerder al aangedrongen op een betere coordinatie onder de eindverantwoordelijkheid
van het OCMW. Graag wil ik weten hoe dit nu zit in onze gemeente.
Wie zit er in de sociale coordinatie ? Welke informatie wordt er uitgewisseld ? Wie neemt het initiatief en
wie neemt het voorzitterschap waar?
 
In onze gemeente is er een rijk verenigingsleven met buurtcomitees, collectieve tuinen, champ des cailles,
en met heel wat alternatieve projecten, solidaire projecten zoals repair café, tweede handswinkel,
cooperatieve winkels etc. ...  Dit is een belangrijke troef om mee de armoede en uitsluiting aan te pakken,
zoals blijkt uit de aanpak in Kortrijk - waar vooral in de nederlandstalige media de laatste tijd veel naar
verwezen wordt - en waar de sociale-maatschappelijke dienstverlening familie- en persoonsgericht is door
gebruik te maken van de bestaande netwerken en actoren op het veld, om afspraken te maken over
begeleiding van families in armoede of in risico op armoede, zodat zoveel als mogelijk families kunnen
rekenen op een persoonlijke begeleider. Ik zie dat ook in Brussel organisaties als “le petit velo jaune” die in
onze gemeente haar huisadres heeft, zich ook op deze persoonlijke begeleidinsstrategie inzet. Mijn vraag
luidt dan ook : In welke mate worden in onze gemeente de sociale netwerken van vzw’s, verenigingen,
alternatieven maar ook de scholen en culturele instellingen, ingeschakeld om armoede en risco op armoede
te bestrijden en vooral om de gapende kloof tussen arm en rijk aan te pakken? Bestaat er in het
gemeentebestuur een beleidsvisie hierop en zo ja wat is die visie ? Welke concrete initiatieven gaan er in
die zin genomen worden?
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Antwoord van Olivier DELEUZE:
« Watermaal-Bosvoorde is een gemeente die door een zeer hoge Gini-index wordt gekenmerkt en dus een
zeer grote ongelijkheid van de belastingaangiften van de fysieke personen. Trouwens wanneer u naar de
avond van de nieuwe inwoners komt, ziet u dat het verschil van mensen die in deze gemeente wonen, zeer
zeer opvallend is. Het voordeel is, dat de gemeente klein is en dus op een zekere wijze de actoren zich
kennen. Op gestructureerde wijze is er natuurlijk het sociale overleg dat iedereen samenbrengt die denkt
een sociale actie in de gemeente te hebben. Dat het in de verenigingen, de scholen, de crèches, de
Wijkhuizen, de bibliotheken enz is. Er zijn hopen van subgroepen in dit sociale overleg en het is het
OCMW die het secretariaat verzekert, die dat alles zo goed mogelijk organiseert. Het is de Voorzitter van
het OCMW die naar de plenaire vergaderingen gaat want er zijn een hoop werkgroepen zoals jeugd,
kinderjaren, derde leeftijd, groep van analyse en discussie.
Er is eveneens de groep van sociale cohesie, waar het veel meer is gedecentraliseerd, dan in de Wijkhuizen,
de psychische gezondheidsdienst en de gemeentediensten (onderwijs, sociaal leven, jeugd.), de PCS, de
schoolantenne, de CEFAS. Die voorstelt:

Solidaire vestiaire

Alfabetisering cursussen

Cursussen en praat tafels in het Frans

Ateliers voor volwassenen

Culturele uitstappen

Groepen van gesprek en steun voor de inwoners  

Huiswerkscholen en schoolsteun.

Stages en culturele, creatieve en sportactiviteiten voor kinderen tijdens het schoolverlof

En dat alles is mogelijk dankzij de vrijwilligers, alles komt op gedecentraliseerde wijze tot stand. Het is het
voordeel van het dorp in de stad. Wanneer al deze initiatieven actief zijn in de wijken, slagen zij erin om de
onzekerheid relatief doeltreffend te bestrijden, de afzondering, het analfabetisme, de geringe toegang tot de
cultuur, het school afhaken… en aldus de personen helpen die er behoefte aan hebben. Het idee van de
gemeente is van niet te aarzelen om er de middelen voor in te zetten. Wij zijn van 93.000 naar 185.000€
van gemeente dotatie gegaan voor de dienst preventie tussen 2018 en 2020. En het OCMW is van 6,5
miljoen naar 7,8 miljoen gemeentetoelage tussen 2018 en 2020 verhoogd.
Jos BERTRAND vraagt hoeveel vergaderingen er hebben plaatsgevonden en wie was er aanwezig? Of er
een begeleiding van de vrijwilligers is? En betreffende de geïnvesteerde middelen, is het mogelijk om een
verslag te krijgen om te zien hoe de acties in de gemeente worden gecoördineerd? Om een verschil tussen
de rijken en de armen te vermijden.
Olivier DELEUZE antwoordt hem dat hij het aantal vergaderingen niet kent noch wie er aanwezig is op
deze vergaderingen, maar verzoekt Dhr BERTRAND om deze vraag schriftelijk te stellen teneinde erop te
antwoorden met meer nauwkeurige informatie.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
 
 

 

 
 

Interpellatie van Laura Squartini betreffende de publiciteit van de administratie.- uitstel van
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Enkele maanden geleden heeft het Brusselse Parlement twee teksten aangenomen die de reclame
verplichtingen van de Brusselse instellingen versterken: de beschikking reclame en de beschikking
bemiddelaar.
 
Er bestond al een reeks maatregelen die hun oorsprong in verschillende wettelijke teksten vinden. Dit
nieuwe „ reclame pak “ laat toe ze te verzamelen enerzijds, maar vooral om een tandje verder te gaan.
 
De reclame beschikking van 16 mei 2019 organiseert de zogenaamde passieve reclame d.w.z. de
verplichting om toegang tot de administratieve documenten te geven aan iedere burger die het vraagt, maar
vooral, de actieve reclame die aan de administratieve autoriteiten oplegt om een gemakkelijke toegang tot
een reeks informatie over hun werking aan te bieden. Zijn betroffen: de gemeentebesturen, de OCMW ’s
maar ook de gemeentelijke VZW’s.
 
Onder de nieuwe verplichtingen:

Verplichting om over een website te beschikken;

Site die een transparantie tab moet omvatten op de welkom pagina;

Op welke wij moeten terugvinden:

een document die de bevoegdheden, de organisatie en de werking van de administratieve
autoriteit beschrijft;

een inventaris van de subsidies, de studies, van de Overheidscontracten;

de verzoeken tot kandidaten en de rekrutering voorwaarden, voor promotie of voor
vervanging van alle arbeidsplaatsen;

de regelgeving van stedenbouwkunde, de plannen, schema's en programma's inzake milieu
of ruimtelijke ordening, begeleid van het verslag over de milieu weerslagen verbonden aan
deze documenten;

sommige vergunningen van stedenbouwkunde, vergunningen van verkavelen en de
toelatingen van milieu;

de bijgewerkte lijst van alle leden van de kabinetten die werken in dienst van de
burgemeester en de schepenen/van het kabinet van de OCMW voorzitter.

 
Deze verplichtingen van actieve reclame zijn van kracht gegaan op 7 december 2019.
 
Voorts, is geen enkel van de Pv’s van de Gemeenteraden van 2019 toegankelijk op de site van de
gemeente. Wij betreuren eveneens dat de bijgevoegde documenten op de agenda van de Gemeenteraden
niet systematisch op de site of de BOS-toepassing worden gepubliceerd.
 
Derhalve zou het College ons over de toepassing van deze publiciteit beschikking kunnen informeren?
Eveneens, ons mededelen of het is overgegaan tot de aanwijzing van één of meer personen belast met het
inzamelen van de documenten en informaties en om tot hun publicatie over te gaan. Deze vragen richten
zich eveneens tot de Voorzitter van het OCMW.
 
 
Odile BURY antwoordt:
« Bedankt voor uw vraag
Zoals u het weet, is Watermaal-Bosvoorde pionier geweest inzake transparantie en heeft niet op het
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regelgevingskader gewacht om op zijn site een hele reeks documenten te publiceren waarvan de online
publicatie het onderwerp van het decreet en de beschikking van 16 mei 2019 is.
Als het waar is dat de huidige website de vereiste navigatie soepelheid mist die het mogelijk maakt om ze
gemakkelijk terug te vinden, zijn zij wel aanwezig, evenals de besluiten van de gemeenteraden waaraan u
verwijzing maakt alsook hun bijlagen.
Een bijzondere moeilijkheid is de publicatie van de dossiers in verband urbanistische toelatingen. Deze
dossiers zijn normaal beschikbaar op de site van de regio dat zelf technische moeilijkheden ontmoet. De
dienst stedenbouwkunde heeft de gewoonte aangenomen om ze te geven op verzoek met usb sleutel of via
een we-transfer operatie gezien de grootte van de betrokken bestanden.
Wij gaan geen wijziging uitvoeren aan de huidige site in de mate dat een nieuwe gemeentewebsite in de
maak is en voorziet nu al om de verplichtingen te vervullen die nu op de gemeenten rusten.
Wij zijn bijzonder op ons gemak met deze termijnen in zoverre zoals u het weet, het besluit en de
beschikking over waarvan u spreekt preciseren dat alleen de documenten die na de inwerkingtreding van
dit artikel (op 7 december 2019) zijn goedgekeurd, gepubliceerd moeten worden en dat voor 1 april 2020.
Op deze datum berust het ons om over een transparantie tab op onze website te beschikken.
Wij genieten eveneens van de ervaring van het bestuur en de processen die zijn opgesteld, deze 5 laatste
jaren voor de productie van de gevraagde
gegevens.                                                                                            
Natuurlijk op de nieuwe site, zullen wij deze documenten reeds vroeger geproduceerd  publiceren en zullen
aan de eis van het besluit beantwoorden door ze beter zichtbaar in de navigatie te tonen.
Wij werken actief met de dienst urbanisme om aan de eisen te beantwoorden die aan de gemeenten worden
gesteld en hopen dat de verbetering van de regionale werktuigen ons zullen toelaten om de documenten
stromen te rationaliseren en het werk van de agenten te vergemakkelijken bij de verzoeken om zeer
wettelijke inlichtingen van de inwoners. »
Laura SQUARTINI deelt mede dat de subsidies en de Overheidscontracten tussen 7 en 31 december 2019
niet zeer zichtbaar zijn.
Odile BURY antwoordt dat deze beschikkingen herhalen wat Watermaal-Bosvoorde reeds op vrijwillige
wijze heeft gedaan.
Laura SQUARTINI vraagt of de registers op de gemeentesite of op Editoria zullen gepubliceerd worden?
Odile BURY antwoordt dat een enige bron zoveel mogelijk zal gebruikt worden, door banden te maken.
Op de huidige site kan men ze terugvinden via de datum van de Raad.
Alexandre DERMINE herinnert eraan dat de gemeente op een verzoek om consultatie van documenten
moet kunnen antwoorden. Hij dringt nog aan op de noodzaak om het platform te doen evolueren, dat in
zijn staat erg passief is, om er een wisselwerkingsplatform van meer dan van raadpleging te maken. Het
gebruik van een formulier dat het mogelijk maakt om de informatie op zo efficiënt mogelijke wijze voor de
burger te vragen zou ideaal zijn. Orde scheppen is het een goed ding, dat werd gedaan. Maar nu, zou de
nieuwe etappe zijn een wisselwerkingsplatform te creëren. Dat zal het leven van de burger en het bestuur
vergemakkelijken.
Odile BURY informeert, te steunen op de regionale werktuigen om niet de last van extra werk op
Watermaal-Bosvoorde met betrekking tot overbodige ontwikkeling te zetten.
David LEISTERH herinnert eraan dat de interpellaties betreffende het OCMW zich in de Raad van de
sociale actie zouden moeten doen, maar dat hij er niettemin met genoegen op antwoordt. Hij is zich bewust
van het feit dat het OCMW een website zou moeten oprichten. Een eerste markt heeft reeds
plaatsgevonden ten opzichte van deze beschikking teneinde zich in feite op het doek te zetten, maar de
medewerking was rampzalig. Begin januari, werd een nieuwe website operator aangewezen.
Jos BERTRAND vraagt of het zou het niet mogelijk geweest zijn om een gemeenschappelijke markt met
de gemeente te vormen.
David LEISTERH antwoordt hem dat het OCMW zaken had ondernomen voor de gemeente . Het is een
beetje de geschiedenis van de haas en de schildpad, want de website van de gemeente ziet eindelijk het
licht en die van het OCMW nog altijd niet.
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De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

 

 
 

Interpellatie van Mevr. Florence LEPOIVRE betreffende verschillende verkeersdrempels die in
onze gemeente zijn geïnstalleerd.

Op de Van Becelaerelaan, op het kruispunt met de Kruisbooglaan, is onlangs een nieuwe verkeersdrempel
geïnstalleerd.
Deze verkeersdrempel, evenals andere op het grondgebied van onze gemeente, bijvoorbeeld in de
Vinkstraat op het kruispunt met de Ortolanenlaan of de Aartshertogenlaan iets onder het hoefijzer, is veel
te hoog. Inderdaad, tenzij je stopt en er met 5 km/u overheen rijdt of ongetwijfeld een 4x4 hebt, wat we de
inwoners van Watermaal-Bosvoorde zeker niet willen forceren, raken alle auto's de grond.
Het is natuurlijk essentieel om onze wegen te verbeteren om ieders veiligheid te garanderen en we moeten
deze verbeteringen voortzetten en andere ontwikkelen, zeker in de straten die in zone 30 liggen, om
buitensporige snelheden af te schrikken.
Aan de andere kant, als deze verbeteringen automobilisten dwingen om praktisch te stoppen en schade aan
voertuigen te veroorzaken, zult u het met mij eens zijn dat ze niet geschikt zijn voor onze straten.  
Dus mijn vragen zijn als volgt:

Bent u zich bewust van het feit dat verschillende verkeersdrempels in de gemeente bijna
onbegaanbaar zijn? Heeft u deze faciliteiten al geïnventariseerd?

Wat bent u van plan te doen om deze voorzieningen te herzien, zodat ze de voertuigen die
eroverheen rijden niet meer beschadigen?

Hoe snel kon je ingrijpen op de 3 verkeersdrempels waar ik je over vertelde?

Marie-Noëlle STASSART antwoordt:
« Ik bedank u voor uw interpellatie.
 
Men moet eraan herinneren dat de weguithollingen waarover u spreekt afremming dispositieven zijn die
wij eveneens « snelheid brekers » noemen; zij zijn bestemd om de trafiek rustig te laten verlopen en om de
zwakke gebruikers te beschermen, aangezien zij zijn voorzien in een voetgangersovergang. Wij zijn van
mening dat men ze moet overschrijden aan zeer geringe snelheid.
Het lijkt dus redelijk dat deze dispositieven voldoende afschrikwekkend zijn om dit doel te bereiken.
Zij werden verwezenlijkt door rekening te houden met de geldende aanbevelingen op het moment van hun
implementatie.
 
Laat ons de 3 weguithollingen één per één bekijken :

 

Het dispositief gelegen op de kruising de Kruisbooglaan en de Van Becelaerelaan gemaakt met
geprefabriceerde hellingen overeenkomstig de geldende reglementering en gedekt door een
vergunning van stedenbouwkunde.

Wij hadden opgemerkt dat effectief, het dispositief moeilijk overschrijdbaar was per auto en wij
hebben aan de onderneming gevraagd om een aanpassing te verwezenlijken om het oprijden en het
afrijden van het plateau te verzachten.  
Bij de volgende herstelling van het laatste stuk van de Kruisbooglaan (herasfaltering), wordt er
voorzien dat het profiel lichtjes wordt herwerkt om de helling nog meer te verminderen en de overgang

• 

• 

• 

• 
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te verzachten.

Betreffende het dispositief gelegen Vinkstraat, is dit wel noodzakelijk alvorens de Ortolanenstraat
te nemen. Dit dispositief is een toegangsdeur tot de zone 30;  het is in goede staat en vereist geen
tussenkomst.

Het dispositief van de Aartshertogenlaan, tegenover de school Sint-Thérèse, is reglementair;  het
zou het onderwerp kunnen zijn van een revisie in verband met het directieplan van MIVB  bussen.
Effectief wordt er voorzien dat een passage van een lijn op deze laan wordt bestudeerd.

 
Boven de strikt reglementaire aspecten en huidige budgettaire prioriteiten, zal een bredere discussie
moeten gevoerd worden aangaande de snelheid brekers ter gelegenheid van de uitwerking van het nieuwe
GMP.
Als men de hele gemeente in zone 30 zet, moet men nog toegangsdeuren zones dertig met snelheid brekers
voorzien?
De snelheid breker is dwingend, voor de auto's en eveneens voor de fietsen; maar als onze fietspaden,
zoals in Kopenhagen, echte fietsautowegen worden, zal de snelheid breker nuttig zijn om de fietsers te
laten vertragen om de voetgangers te beschermen bij het oversteken van wegennetten; voor meer comfort,
zouden wij naar lagere hellingen moeten neigen dan voorzien door de huidige regelgeving. »
 
Florence LEPOIVRE vraagt of het in de toekomst mogelijk is te overwegen om meer snelheid brekers te
voorzien dan er momenteel zijn.
Alexandre DERMINE vraagt wanneer het wegennet op het stuk tussen de Kruisboog square en de
rampzalige Van Becelaere laan zal herzien worden.
Marie-Noëlle STASSART antwoordt hem dat dat zal gedaan worden maar dat zij niet weet welke de
termijnen zullen zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
24 stemmers : 24 positieve stemmen.

 

 
 

Interpellatie van Dhr Jos Bertrand met betrekking tot de vergroening van het energiebeleid in onze
gemeente.

Onze gemeente is erg actief ivm de beperking en de vergroening van het energieverbruik. Zo gaat er nogal
veel aandacht naar het energieverbruik van de gemeente zelf door de aanpak van de gebouwen en het
wagenpark. Voor wat betreft de burgers beperkt het zich echter meestal tot informatie en diagnostisering.
Mag ik alvast in dit verband weten of het project ivm warmtescan van woningen, opgezet door Annemie
Vermeylen, nog bestaat en wat de bevindingen zijn en de inpakt is van dit project?
 
Ivm met dit thema organiseerde Sibelga eind vorig jaar een stakeholdersvergadering. Op de vergadering
werden door Sibelga, drie belangrijke ambities naar voor gebracht: tegen 2050 moeten alle Brusselse
gebouwen energiepassief zijn en alle 118 Brusselse wijken moeten dan zo goed als energie-autonoom zijn.
Ook moeten  we het - tegen 2050 - stellen met alleen nog gedeelde autonome en 100% groene auto’s. Om
alvast stappen in die richting te zetten, pakt Sibelga in het kader van zijn strategisch plan 2020-2024,  uit
met 15 concrete projecten die zullen worden op touw gezet in samenwerking met de gemeenten en met het
gewest, o.a. projecten met collectief zelfverbruik, warmtekoppeling, Solarclick, NR click, aanpak van
energieverslindende gebouwen, overschakeling van wagenpark op CNG en/of elektriciteit, installatie van

• 

• 
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openbare laadpalen, slimme straatverlichting. Persooonlijk werd ik bij een van de presentaties ook
aangesproken door een mooie illustratieve foto van de Floreal, met een heus zonnepanelen-veld op de
voorgrond... een foto die ook door de Brussels weekblad BRUZZ werd gebruikt.  De foto suggereert
alvasdt een initiatief waar veel bewoners van de Logis en de Floreal hun voordeel bij zouden doen. Uit een
studie die in 2011 door de verenging “atelier Logis – Floreal”, in de Logis Floreal gevoerd werd, bleek
immers dat de energiekosten voor de sociale huurders vaak hoger oplopen dan de huur. Wij kwamen toen
tot een gemiddeld kost van bijna 2000 euro/jaar voor de bijna 300 respondenten op onze enquete.
 
Mag ik van het college weten in welke mate onze gemeente zich bij deze dynamiek die Sibelga wil
stimuleren, heeft aangesloten. Kan het college ons een overzicht geven van de projecten waarop onze
gemeente zich al heeft ingeschreven? Heeft het college en onze gemeente contact met Sibelga om ook
nieuwe concrete projecten uit onze gemeente voor te leggen ? En, indien ja, aan welke concrete projecten
wordt er door het college gedacht? (ik denk concreet aan de mooie foto hierbovn uit een van de
presentaties van Sibelga.)
 
Ik wil in het kader van deze vraag ook even terugkomen op een discussie ivm CNG die afgelopen week op
de VRT en in de nederlandstalige publieke opinie gevoerd is. Ik vind dit nogal relevant omdat wij hier
onlangs, allemaal samen, besloten om enkele CNG-voertuigen aan te kopen. Volgens een studie van de
VRT zou nu echter blijken dat het gebruik van CNG allesbehalve milieu vriendelijk zou zijn, o.a. door het
vrijkomen van metaangassen bij het overslaan van de brandstof. Voor de Vlaamse overheid is dit alvaast
een mooi alibi om het stopzetten van de stimuleringsmaatregelen voor de aankoop van CNG voertuigen, te
overwegen. Ik ben geen expert en kan ook de studie van de VRT niet beoordelen, ... maar ik zou wel willen
weten of ook in ons schepencollege de studie bekend is en of hoe het college tegen deze verrassende
ontwikkeling aankijkt.
 
Cathy Clerbaux antwoordt:
« Onze gemeente is zeer actief in de vermindering en vergroening van het energieverbruik.  Bijvoorbeeld,
er wordt grote aandacht aan het verbruik van schone energie in de gemeentegebouwen en eveneens in het
beleid van het voertuigen park geschonken. Wat de burgers betreft, echter, beperkt zij zich over het
algemeen tot de informatie en de diagnose.
In verband met dit thema, heeft Sibelga een vergadering van de betrokken partijen eind vorig jaar belegd.
Op deze vergadering, werden drie belangrijke ambities door Sibelga vooruitgezet:  vóór 2050 zullen alle
Brusselse gebouwen passief moeten zijn op energieniveau, en de 118 Brusselse wijken zullen dan praktisch
autonoom moeten zijn op energieniveau. Vóór 2050 zullen wij ons eveneens met gedeelde autonome auto's
en 100% ecologisch moeten tevredenstellen. Teneinde al maatregelen in deze richting te treffen, lanceert
Sibelga, in verband met zijn strategisch plan 2020-2024, 15 concrete projecten in samenwerking met de
Brusselse gemeenten en de regio, waarvan projecten van collectief eigen verbruik, van co-
generatie, Solarclick, NR-click, van bestrijding van energievretende gebouwen, van overgang van de
autoparken naar CNG en/of naar elektriciteit, van installatie van openbare opladingspalen, van
intelligente openbare verlichting. In één van de presentaties, werd ik eveneens getroffen door een mooie
illustratieve foto van Floréal, met een echt zonnepanelen veld op de voorgrond… Een foto die eveneens
door het Brusselse weekblad BRUZZ werd gebruikt.  De foto stelt een initiatief voor waarvan talrijke
residenten van Le Logis- Floréal zouden genieten. Een studie die in 2011 door de uitbreiding "atelier
Logis - Floréal" werd verwezenlijkt, heeft aangetoond dat de energiekosten voor de sociale huurders de
huurprijs vaak overschrijden. Wij zijn dan gekomen tot gemiddelde kosten van bijna 2000 euro/jaar voor
ongeveer 300 deelnemers aan ons onderzoek. 

Betreffende het punt thermografie: Dit project was een project Agenda21 van beperkte duur (2008
tot 2012). Toentertijd werden 95 thermografieën van Bosvoordse woningen verwezenlijkt.  De Gemeente
had eveneens parallel het invoeren gecoördineerd van het Huis van de Energie/Soignes die alle nuttige
diensten aan de burgers inzake energie aanboden (insluitend de thermografie, en veel meer). Het geheel

24/36Gemeenteraad - 21.01.2020 - Openbaar register



14

werd door de Regio van BXL-Hoofdstad gefinancierd. Dit project werd gestopt. Momenteel wordt de hulp
voor de burgers op regionaal niveau gecentraliseerd: er zijn premies van Brussel-Milieu, en de Energie
Huizen zijn « Home Grade »  geworden ter attentie van alle Brusselaars.
 
Betreffende de deelname aan NRClick en Solarclick sinds hun oprichting, zijn de voornaamste
projecten waarin de gemeente geïmpliceerd is:

De energieboekhouding en Datalogging van openbare gebouwen (sinds 2013),

De intelligente openbare verlichting (details met Stedenbouwkunde zien),

Het Solarclick-project op de school van La Futaie (2019),

Het Solarclick-project van de crèche Roitelets (voorzien in 2020),

En tenslotte NRCLick zal de centrale werkzaamheden voor het ventilatiesysteem voor de feestzaal
van het Hoog Huis (2020).

 
Betreffende de contacten met Sibelga: Ja, het College wordt goed vertegenwoordigd in de Raad van
Bestuur en het Directiecomité van Sibelga, en Mevrouw Fauconnier is de Sibelga-plannen voor 2020-2024
komen presenteren voor het College. Wij zijn dus zeer op de hoogte van de mogelijkheden van concrete
projecten mogelijk met de steun van Sibelga. Men kan in een nabije toekomst aanhalen:

Solar click ter studie voor de Ceders School,

Onze deelname aan de centrale markt van de eigen voertuigen (aangekondigd voor 2022),

Eerste contacten werden opgenomen om de mogelijkheid te bestuderen om een project van
gemeenschap van energie op te richten rond de fotovoltaïsche installatie van de school La Futaie
(eerste opgenomen contacten vorige week).

 
Betreffende CNG: de gemeente doet zijn voertuigenpark evolueren op het principe van het onderzoek van
de brandstof die aan de behoeften wordt aangepast. Hiertoe zijn wij op de studie van de CREG
voortgegaan om CNG voor de nieuwe voertuigen te bevoorrechten. Momenteel rollen drie bestelwagens
met CNG en een elektrische auto van stedenbouwkunde. Voorzien voor 2020: 1 bestelwagen met CNG
méér en 1 elektrische bestelwagen + (vernieuwing bestelwagens van de Wijk huizen) + 1 CNG-bus.
 
Elektrisch kan niet alle behoeften van de technische voertuigen dekken (ontoereikend vermogen,
voertuigen met kraan,…). Bij Sibelga, in het kader van de toekomstige elektrische inkoopcentrale
(momenteel voorbereiding van de lastenboeken), zijn CNG en elektrisch ter studie – volgens de
specificiteit van de voertuigen, en met de wil van een markt bekwaam om evolutief te zijn. »
 
Jos BERTRAND vraagt of er geen initiatieven zijn die men zou kunnen stimuleren voor de tuinwijken?
Cathy CLERBAUX antwoordt hem dat men in alle richtingen kan denken maar dat men niet uit het oog
mag verliezen dat Floréal is ingedeeld.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
24 stemmers : 24 positieve stemmen.

 

 
 

Interpellatie van Mevr. Laura SQUARTINI betreffende de geanimeerde digitale reclameborden en

• 
• 
• 
• 
• 

• 
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de aantastingen op de reclameborden.

Het lijkt erop dat er, ondanks de tegenstand van het college, digitale reclameborden zijn geïnstalleerd in
onze gemeente.
 
Om mijn opmerkingen in de juiste context te plaatsen en als mijn informatie juist is, had het Gewest het
advies van de gemeente gevraagd over de installatie van 28 digitale reclameapparaten bij de firma JC
Decaux die verbonden zijn met de dienst Villo!, maar onafhankelijk van de stations. Een ongunstig advies
dat het Gewest niet belette de vergunning te verlenen.
 
Na het instellen van een beroep hebben de gemeenten Elsene en Sint-Gillis de vergunning op hun
grondgebied laten schorsen en hebben zij niet nagelaten boetes af te geven voor de borden die desondanks
zijn geplaatst en die bij gebrek aan een effectieve vergunning een overtreding vormen.
 
In dit verband zou ik het graag willen weten:

Waarom is de mening van de gemeente niet gevolgd?

Hoeveel borden zijn er daadwerkelijk geplaatst?

Op welke elektrische aansluiting?

Wat was de reactie van de gemeente?

Hoe zit het met het financiële aspect, zijn deze borden onderworpen aan gemeentelijke
belastingen?

Bovendien worden de reclameborden van onze gemeente en die van de omgeving regelmatig vernield met
dezelfde boodschap: stop pub. Dit komt overeen met de burgerlijke interpellatie over commerciële reclame
in de openbare ruimte tijdens de Raadszitting van 25 juni 2019. Zonder in te gaan op het debat over
reclame als zodanig, zou ik graag willen weten wat het standpunt van het College is over dit onderwerp en
welke maatregelen de politie heeft genomen.
 
Het antwoord van Marie-Noëlle STASSART:
« De vennootschap JC Decaux heeft een vergunning verzoek van stedenbouwkunde ingediend voor de
installatie van 4 digitale reclame dispositieven in verband met de Villo-dienst!. Het gaat om, aanvankelijk,
3 planimeters effectief in verband met de Villo-dienst! maar onafhankelijk van de stations (IJsvogellaan –
Briljantstraat –Waterwildlaan).
NB. We herinneren eraan dat deze drie dispositieven werden geplaatst op deze plaatsen omdat de Villo-
stations in kwestie, in ingedeelde zones zijn gevestigd (Vorstlaan – 3 Linden)
Vervolgens werd een vierde verzoek van vergunning voor een planimeter in verband met de Villo-dienst
ingediend, grenzend aan het station van de Wiener-plaats.
Voor deze 4 vragen, hebben wij een gunstig advies voor hun handhaving uitgereikt op voorwaarde dat
deze niet digitaal zijn. Deze vragen zijn het onderwerp van twee opschortende beroepen.
Ziehier de redenen waarvoor deze voorwaarde belangrijk is:

een digitale display loopt het gevaar een verlies van aandacht van de automobilisten, fietsers,
voetgangers te veroorzaken, enz;

deze digitale dispositieven zijn tien keer méér energievretender dan de huidige publicitaire
panelen en verbruiken kostbare hulpbronnen, die ons belangrijk lijken om voor andere doeleinden
te reserveren dan reclame;

zij benadelen de kwaliteit van de openbare ruimte en verminderen het architecturale erfdeel in
waarde;

• 
• 
• 
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zij vormen een permanent psychisch dringend verzoek:  de kinderen worden overal blootgesteld
aan (tablets, GSM, TV, schermen in de restaurants, in de metro…).

Men zal er dus geen meer aan toevoegen in de straat!!

Wij willen naar minder reclame gaan in de Bosvoordse openbare ruimte.

Ter herinnering, het gaat om vergunningen van beperkte duur (6 jaar);  de gevraagde vergunningen zijn
dus vernieuwingen van vergunningen.
 
Het advies van de Gemeente werd niet door de Regio gevolgd (die de vergunning heeft uitgereikt) want de
afgevaardigde ambtenaar was van mening dat de dispositieven conform zijn met de Regionale-Regeling
van Stedenbouwkunde (GSV) zijn, dat de argumenten inzake veiligheid worden tegemoetgekomen door een
beheerst variabel lichtgevend niveau in functie van de periode en dat het energieaspect beantwoordt daar
JC Decaux beroep doet op groene energie.
 
Onze overeenkomst met JC Decaux – daterend van 15 november 2011 – voorziet in haar Artikel 6 dat zij
geen enkele wijziging zal kunnen aanbrengen aan de fietsverhuur stations of het reclame dispositief zonder
schriftelijke en voorafgaande vergunning van de Gemeente. De vorige vergunningen die werden
toegestaan voorzien alleen de vaste publicitaire display die ontvouwt.
Wij waren van mening dat er voldoende elementen waren om beroep in te dienen.
 
Ondanks het feit dat het beroep opschortend is, heeft de vennootschap JC Decaux zijn digitale display
geplaatst. Dientengevolge hebben wij dus een overtreding PV opgesteld. Tegenover deze situatie, heeft JC
Decaux besloten om de digitale display af te sluiten in afwachting van de conclusies van het beroep. Ter
herinnering, de gemeenten Sint-Gillis, Elsene en Vorst hebben op dezelfde wijze gehandeld.
Deze panelen zijn onderworpen aan de belasting regeling van het stadsmeubilair van publicitaire aard.
(D.w.z. de regeling van de gemeentebelastingen) en worden gevoed door de elektrische aansluiting van JC
DECAUX. In ruil voor het inkomen van de publicitaire panelen, levert DECAUX al het materiaal, de
installatie en het onderhoud van de Villo-stations!
 
De berichten « stop pub » vandaliseren het materiaal en het is DECAUX die de reparaties doet als zij dat
wenst. Wij handelen in bepaalde gevallen tegen het vandalisme, met onze« anti tag » machine, zoals bv. op
de muur van het station van Watermaal of het dichterlijke paneel van de ARCADES. »
 
Laura SQUARTINI vraagt of niets wordt ondernomen om het vandalisme te beperken en of er een
bijzondere aandacht voor de planimeters van JC Decaux is?
Marie-Noëlle STASSART antwoordt dat de Gemeente zo snel mogelijk reageert om de beschadigingen op
de gemeentelijke-/openbare goederen schoon te maken, maar dat deze planimeters goederen zijn die tot
een particuliere onderneming behoren.
Olivier DELEUZE antwoordt dat er geen bijzondere instructie aan de politie wordt gegeven, om het
stadsmeubilair van JC Decaux prioritair in het oog te houden.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
24 stemmers : 24 positieve stemmen.

 

 
 

Interpellatie van Laurent Van Steensel betreffende de veiligheid van voetgangers rond scholen en het
openbaar vervoer.

• 

• 
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Gezien de evolutie van de mobiliteit in de grote steden en de stijging van de gediversifieerde
vervoermiddelen, zonder de periode van eentonigheid dat wij momenteel beleven mee te rekenen, is de
veiligheid van de zwakke gebruikers een belangrijke uitdaging geworden… de gemeente van W-B is er
niet aan ontsnapt!
Als ouder van twee meisjes die te voet naar twee scholen in W-B gaan, kan ik u zeggen dat ik momenteel,
geenszins gerustgesteld ben en vele ouders met mij!
Als voetgangers, zijn de gevaren steeds frequenter en de politieke verantwoordelijke hebben de plicht deze
situatie op twee punten zo snel mogelijk te verbeteren: de omtrekken van de scholen en de
voetgangersovergangen.
1. De omtrekken van de scholen
Praktisch alle scholen van de gemeente, hebben in de loop der tijd kunnen genieten van bijzondere
dispositieven om auto's te doen vertragen en de aandacht van de automobilisten te trekken, dat het zij door
plaatsing van zigzagdoorgangen of snelheid brekers, van signalisaties zone 30, en zelfs van de
aanwezigheid van een politieagent aan de schooluitgangen.
Slechts één school is ontsnapt aan de regel: het Koninklijke Atheneum de la Brise dat nog altijd op een
veiligheidsaanpassing voor zijn leerlingen wacht.
Dit Atheneum ligt in de Vinkstraat, een hellend wegennet dat de voertuigen vaak aan hoge snelheid
nemen. De stoep die talrijke studenten nemen om naar de enige winkel « L’Abeille » te gaan, gelegen in de
onderkant van de straat is bijzonder nauw op bepaalde plaatsen.
Jaren geleden reeds, had de prefect en meer bepaald het schoolhoofd van deze school reeds de aandacht
van Mevrouw de schepen van onderwijs Mevrouw Depuydt op het onderwerp gevestigd door het vragen
van panelen Zone 30 te plaatsen.
Zou u ons kunnen zeggen welk vervolg u wilt geven aan deze meer dan zeer wettige vraag met betrekking
tot veiligheid?
2. De voetgangersovergangen in de omgeving van het openbaar vervoer;
De Brusselse bevolking verandert haar gedrag inzake verplaatsingen en gebruikt steeds meer het openbaar
vervoer. Wij moeten ons over deze evolutie verheugen door de gevolgen met name in termen van stijging
van de voetgangers in onze straten in aanmerking te nemen.
Op talrijke voetgangersovergangen overvloedig gebruikt en gelegen op strategische plaatsen is er gebrek
aan zichtbaarheid.
Ik kan u enkele voorbeelden aanhalen:
- deze van de Waterwildlaan
- deze net gelegen na de Arcades voor de rotonde
- deze van de Vorstlaan ter hoogte van de Charles-Albert straat: de Regio heeft markeringen aan de bodem
aangebracht dat de aanwezigheid van de leerlingen van l’Assomption tegenover de Sint Hubertkerk trekt.
 
Marie-Noëlle STASSART antwoordt:
«Over het algemeen, worden de zones 30 binnen onze gemeente goed geëerbiedigd.
Ik heb vaak debatten over dit onderwerp met de politie ter gelegenheid van de POLUTRA-vergaderingen,
die me uitlegt dat de snelheid beperking van 30km/u vaak wordt gevolgd zelfs wanneer het voertuig de
indruk geeft volgens de burgers om sneller te rijden.
Toch blijven er excessen door bepaalde gedaan.
 
Ter informatie volgens de statistieken van BISA (Brussels Instituut voor Statistiek en Analyse) merken wij
dat in 2018, er 45 ongevallen verkeersongevallen op ons grondgebied (2 ernstige gewonden en 43
lichtgewonden) waren wat zeer weinig maar nog van te veel is in vergelijking met de andere gemeenten.
 
Wat de omtrekken van La Brise betreft, moet men eraan herinneren dat de Vinkstraat het onderwerp van
een volledige herinrichting in verband met de toepassing van de fietsroute ICR 5B in 2011 is geweest.
Verschillende snelheid matigingsdispositieven (plateaus, ontknoping) werden bij deze gelegenheid
geplaatst en de stoep van de Vinkstraat naar L’Abeille werd aan de meest kritische plaatsen verbreed.
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Heel deze herinrichting is het onderwerp van een vergunning van stedenbouwkunde geweest.
Wij hebben aan de eis van de Directrice voldaan aangezien de Vinkstraat in zone 30 werd gezet.
Bovendien staat er een signalisatie die de gebruikers verwittigt, van de aanwezigheid van een school.
Het is niettemin een feit dat de markeringen op de bodem zouden moeten opgefrist worden.
 
Wat de omtrekken van het openbaar vervoer betreft dat het College Saint-Hubert aandoet, bevindt het
zebrapad waarover u zinspeelt, zich op de Vorstlaan die een regionaal wegennet is en door Brussel
Mobiliteit wordt beheerd. Wij gaan de regio verzoeken om de markering op de bodem van het zebrapad te
verbeteren dat door de leerlingen wordt gebruikt vanaf de halte van Tram 8 naar Charles-Albert en
Fauconnerie.
Ik heb eveneens opgemerkt dat de markering van het fietspad van de Charles-Albertlaan gering was en dat
het een opfrissing vereist.
Voor de specifieke verlichtingen op het niveau van de voetgangersovergang, kunnen zij overwogen worden
wanneer men zich op wegennetten bevindt met druk verkeer in de omgeving van de scholen, bijvoorbeeld.
Maar dit soort dispositief heeft het nadeel bij de automobilist het idee te versterken dat als de
voetgangersovergang niet extra wordt verlicht, hij minder belangrijk is en dat hij er minder aandacht aan
besteedt.
Echter zijn alle voetgangersovergangen belangrijk.
Er wordt voorts uitgewezen dat de matiging van de snelheid de beste maatregel is om de remafstand te
verminderen.
In deze richting, is het project van Stad 30 dat door het regionale plan van mobiliteit « Good Move » wordt
gedragen, om de zones 30 te veralgemenen een goede maatregel voor de veiligheid.
Ik heb effectief, met mijn dienst vastgesteld dat er veel markeringen van voetgangersovergangen waren
verwaterd. Een verfrissingscampagne van de voetgangersovergangen is aan de gang, maar het markeren
is gedurende de winterperiode wegens technische redenen onderbroken. »
Laurent VAN STEENSEL dringt aan op de verlichting van de Vinklaan, al was het slechts opdat de
automobilisten de indruk hebben om in een schoolzone te zijn. De leerlingen gaan links naar beneden,
waar er geen verlichting is en dat specifiek op de voetganger overgang.  

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
24 stemmers : 24 positieve stemmen.

 

 
 

Interpellatie van Florence Lepoivre betreffende de dagopvang van migranten.

Eind december 2019, nam de Gemeenteraad van Marbehan de beslissing om een dag ontvangst te openen,
van 8:00 tot18:00, voor de migranten, en dit tot 31 maart 2020.

Deze beslissing paste ten volle in het kader van de erkenning van deze gemeente als «gastvrije gemeente».
Zij werd gemotiveerd door de winter, zelfs als hij, tot nu toe, niet zo hard is geweest zoals hij soms kan
zijn in ons land, met zijn deel van regen, kou en mist. 

Bij de Gemeenteraad van 20 februari 2018, hadden wij zelf, met algemene stemmen een motie « gastvrije
Gemeente » aangenomen. 
 
De wil van iedereen was dan de vluchtelingen en migranten te helpen die op ons grondgebied werden
ontvangen. Deze personen zijn bij ons aangekomen na maanden van een helse rondreis, dat zeer talrijke
spijtig genoeg met hun leven hebben betaald. En wij moeten hun ontvangen met warmte, om hun ons
begrip van de gastvrijheid tonen. 
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Zoals iedereen het weet, hebben wij, in Watermaal-Bosvoorde zeer talrijke vrijwilligers die migranten
onderdak geven, soms sinds zeer talrijke maanden, onafgebroken of sporadisch, voor de schuldige
nalatigheid van de federale regering ten opzichte van hen te herstellen. Anderen bieden hun een douche
aan, een lift om ze te brengen naar een onderdak of ze te  helpen met de administratieve stappen
bijvoorbeeld. Het was eveneens om ze te ondersteunen in deze mooie humanistische acties dat wij de
motie « gastvrije Gemeente » hadden goedgekeurd waarvan ik sprak. 
 
Evenwel worden deze vrijwilligers soms, met angst in de schoenen, verplicht om deze mensen naar het
Maximiliaan Park terug te brengen de ochtend gekomen. En deze arme menselijke wezens worden dan
verplicht om zich in dit park en omstreken rond te dolen, ondanks de kou en de regen, in staat van
wanhoop aan zichzelf overgelaten in een onbekende stad. 
 
Ik zou dus hier willen pleiten opdat onze gastvrije gemeente het werkelijk zou zijn, dat onze gemeenteraad
zich voor deze migranten en deze vrijwilligers zich verplicht door dezelfde maatregel in te voeren dan de
gemeente van Marbehan: door een dagcentrum van 8:00 tot 18:00 en het minstens tot eind maart te
openen.
 
Wij hebben er reeds bij de hittegolf van 2019 over gesproken, er bestaat een gemeentelokaal en het is al in
geval van grote kou ter beschikking gesteld.
 
Mijn vraag is dus heel eenvoudig: kunnen wij het eens worden hier om dat dit lokaal zo snel mogelijk
wordt geopend om deze arme mensen gedurende de dag te ontvangen, ervoor te zorgen, teneinde ze te op
te luchten en de vrijwilligers te verlichten?
 
Olivier Deleuze antwoordt:
« Bedankt Mevrouw het Raadslid voor uw vraag betreffende de ontvangst van de migranten.
Wij weten dat deze situatie van komst en doorgang van migrerende en transmigratie personen zal
voortduren, dat wij uit de sociale en humanitaire urgentie moeten geraken, oplossingen vinden van
menselijke omvang, zoals wij het reeds doen, maar ter hoogte van onze macht van actie.
Wij drukken trouwens regelmatig onze bewondering uit voor de vrijwilligers van het platform alsook aan
de talrijke vrouwen en mannen die zich inzetten voor de ontvangst van deze personen in nood en die blijk
van zo'n solidariteit geven.
 
In Watermaal-Bosvoorde, heeft de Gemeente en het OCMW al een reeks initiatieven genomen met beoging
de ontvangst voorwaarden op te stellen overeenkomstig de menselijke waardigheid, met name:

door de opvangcapaciteit van de NBMV te verdubbelen in 2015 (van 10 naar 20 NBMV ten laste
en vergezeld); alle plaatsen worden momenteel ingenomen;

door te voorzien in de renovatie van een gebouw van het OCMW, 3 eenheden huisvesting specifiek
voor de NBMV die de LOI moeten verlaten omdat zij 18 jaar zijn geworden;

door een materiële giften collecte te lanceren ten gunste voor de verenigingen belast met de
integratie van de asielzoekers en de vluchtelingen;

door regelmatig, via het Culturele Centrum la Vénerie, gebeurtenissen te organiseren om de
bewustmaking op de migraties thematiek te versterken;

door in de toewijzingsregeling van de gemeentehuisvestingen de mogelijkheid te integreren dat
personen zonder-titel van verblijf zich op de wachtlijst inschrijven;

door een sociale kruidenierswinkel door het OCMW op te stellen;

• 

• 

• 

• 

• 

• 
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Wij hebben voorts verschillende initiatieven ondersteund of ingevoerd op meer informele wijze, in een visie
van bescherming van personen (toegang tot onze bibliotheken, ludotheken, toegang tot het zwembad in
geval van geneeskundige zorgen,…).
U bracht deze specificiteit naar voren die wij goed kennen: in Watermaal-Bosvoorde, huisvesten talrijke
personen migranten, voornamelijk in verband met het netwerk « burger platform voor steun aan de
vluchtelingen ». Het zijn tientallen personen die in de gemeente elke week worden ontvangen.
Wij hebben al, sinds 2015, alle mogelijkheden bestudeerd om eventueel, minstens gedeeltelijk, de personen
te ontvangen die zich in het Maximiliaan Park bevinden. Tevergeefs. Wij hebben geen enkel beschikbaar
openbaar gebouw. Zij worden allemaal gebruikt en bezet.   Voorts willen wij geen gemeentehuisvesting
mobiliseren om geen concurrentie tussen de personen te veroorzaken die vaak sinds vele jaren op de
wachtlijsten staan en de migranten.
Er werd ons gevraagd door de militante groepen voor recht op de huisvesting om de lijst van lege
flatgebouwen over te maken aan verenigingen of geëngageerde burgers. Betreffende de onbezette
huisvestingen, zijn wij niet gerechtigd om de namen van de eigenaars mee te delen noch de adressen van
de lege huisvestingen of als zodanig vermoed. Het gaat om immers particuliere gegevens die door de wet
worden beschermd.
Er zijn effectief in Bosvoorde twee lokalen, die lokalen van strikte urgentie zijn, een ervan is aan de
Kasbah en het andere aan het Sportpark. Voor wat worden deze lokalen gebruikt?  Voor bepaalde taken.
Eerst om op een noodsituatie te antwoorden per definitie, volkomen onvoorzien die tot gevolg heeft dat ten
gevolge van een brand een familie zich op de straat zou bevinden in volle nacht. Dit lokaal moet dus
absoluut vrij blijven om op dit soort situatie te beantwoorden. Het tweede lokaal, in het sportpark dient als
het ware van back-up in geval van noodsituatie maar dat meer personen zou impliceren. Hij is ons
reeds overkomen om in dit lokaal personen te plaatsen waarvoor de politie ons had gezegd dat zij in
gevaar waren door een te grote nachtkou. Het is voor deze situaties dat wij deze lokalen gebruiken.  Wij
willen ze niet gebruiken voor iets anders. „
Florence Lepoivre stelt vast dat haar interpellatie interesse heeft gewekt aangezien zij een ongeveer
gelijkend antwoord ontvangt op de mededeling die enkele dagen geleden op Facebook werd gedaan.
Worden hernomen in het antwoord en in de Facebook post, elementen die sedert lang dateren voor de
gastvrije gemeenschappelijke motie en de erkenning van onze gemeente als zodanig. Het feit om de
opvangcapaciteit van de NBMV te verdubbelen in 2015 dateert van lange tijd voor onze motie. De sociale
kruidenierswinkel is niet alleen bestemd voor de migranten. Zij feliciteert voor de maatregelen die zijn
getroffen zoals het verzoek van giften of de gebeurtenissen die door het culturele centrum worden
georganiseerd. Zij begrijpt echter niet dat men niet beide urgentie lokalen kan ter beschikking stellen en
vindt dat spijtig aangezien het tweede de back-up van het eerste is, die wat hem betreft nooit wordt
gebruikt. Zij stelt zich de vraag of het echt nuttig is om twee vrije lokalen met het oog hierop te behouden.
Zij vindt het spijtig, terwijl de 2 lokalen beschikbaar zijn, om niet ze ter beschikking te stellen en om geen
iets meer structurele oplossing te hebben teneinde de vrijwilligers een beetje te verlichten. Zij is tenslotte
blij dat het college regelmatig zijn bewondering voor het werk van deze vrijwilligers uitspreekt.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
24 stemmers : 24 positieve stemmen.

 

 
 

Mondelinge vraag van Dhr Bertrand betreffende de adviesraad senioren.- uitstel van 17/12/2019

Ik kreeg net zoals alle collega’s in de vorm van een “advies aan de gemeenteraad”, een kort verslag van de
seniorenraad over een gesprekstafel van 7 november. In dit document worden verschillende adviezen en
bedenkingen van de seniorenraad aan de orde gebracht.
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Zij betreffen het gebrek aan personeel in de gemeentediensten t.b.v. senioren zoals de vzw “vivre chez
soi”, de permanentie van de EPN voor de senioren, faciliteiten voor senioren i.v.m. het wegbrengen van
afval voor de containerpark, toegang tot het gemeentehuis, gebruik van biologische producten in de
maaltijden geleverd door “vivre chez soi”.
Hoe gaat het schepencollege op deze wensen ingaan? Wat is het antwoord van het college aan de vragen
van de seniorenraad?
Het advies is ook gericht aan de gemeenteraad. Ik zou dan ook van onze voorzitster en van de collega’s
willen weten hoe wij als gemeenteraad met deze adviezen omgaan. Kan hierover een gesprek
georganiseerd worden met de ouderenraad?
 
Hang NGUYEN antwoordt:
« Bedankt voor uw vraag.  Op de laatste statutaire vergadering van de GAVS op 16 december, hebben wij
de antwoorden van het College op de GAVS kunnen indienen. Het College heeft eveneens een schriftelijk
antwoord aan GAVS verzonden, dat ik u ga voorlezen in het Frans.
1.  Alle personen die onder de voorwaarden vallen om begunstigd lid te worden van CMM (Mobitwin,
nieuwe naam) worden ingeschreven, er is geen wachtlijst. Nochtans zijn de verplaatsingsvragen talrijk en
kunnen ze niet allemaal voldaan worden. De dienst werkt met vrijwillige chauffeurs, een vrijwillige
administratieve hulp en onder de coördinatie van een persoon van de dienst sociaal leven. De
beschikbaarheid van de vrijwillige chauffeurs kan veranderlijk zijn volgens hun eigen tijdgebruik of nog
hun gezondheidstoestand. Wij proberen voortdurend het netwerk vrijwillige chauffeurs te vergroten om
aan de eisen te kunnen voldoen.
De VZW Vivre Chez Soi, door COCOF gesubsidieerd, kan een zeker aantal interventie uren per jaar
presteren (33.300 om nauwkeurig te zijn). Als de VZW dit aantal overschrijdt, wordt zij beboet en moet
een soort boete betalen. Bijgevolg moet de VZW met aandacht het gepresteerde aantal uren in het oog
houden elke maand, om zeker te zijn de jaarlijkse grens van 33.300 uur niet te overschrijden, vandaar de
wachtlijst. Men zou graag veel meer willen doen, vooral gezien de vraag, onophoudelijk toenemend.
2. De permanentie wordt door de VZW « Fobagra » beheerd en de dienst wordt altijd momenteel
aangeboden. De permanentie vindt plaats de dinsdag namiddag en vrijdag de hele dag, behalve gedurende
de schoolvakantie. Gelieve op te merken dat de VZW met personeel « artikelen 60 » werkt en dat de
aanwezigheid niet altijd is gewaarborgd.
3. Brussel-Netheid stelt voor om 3m³ bij de particulieren te komen ophalen per jaar.  De gemeente
organiseert met Brussel-Netheid eveneens een grote jaarlijkse collecte waar containers ter beschikking
van de inwoners worden gesteld. De volgende is voorzien eind mei op de Payfa-Plaats.
4. In afwachting van het lift project in het gemeentehuis momenteel ter studie, stelt de dienst bevolking
sindsdien de verplaatsing voor, van een gemeentewerknemer voor bepaalde specifieke handelingen voor
de personen met beperkte mobiliteit.
 
Nochtans, vanaf februari 2020, zullen de vingerafdrukken voor de identiteitskaart eveneens genomen
moeten worden. Maar deze handeling vereist aanvullende apparaten en de aansluiting op het netwerk van
het gemeentebestuur. De verplaatsing naar de woonplaats van een gemeente agent zal dus niet meer de
enige oplossing zijn. Twee mogelijkheden worden onderzocht om dit probleem op te lossen op korte
termijn: een van de nieuwe apparaten in een PBM toegankelijk lokaal plaatsen en derogaties voor de
personen verkrijgen die zich geenszins kunnen verplaatsen (bedlegerige personen of die zonder verwanten
bijvoorbeeld).
 
5. Men moet weten dat de maaltijden in werkelijkheid in de keuken van het rustoord worden voorbereid en
door VCS verdeeld. Met de diëtiste van het rustoord, hebben wij reeds voor meer « bio » schotels
geopteerd opgediend in het rustoord (en dus eveneens aan huis via Vivre Chez Soi). Men moet toegeven
dat « de reacties » nooit zeer positief zijn geweest… gewoonte kwestie? Intergenerationele vraag?
Wij hadden een Commissie op 5 mei, voor een raadpleging tussen de leden van GAVS en het College
georganiseerd. Als u het wenst, kunnen wij overwegen om andere vergaderingen te beleggen.  »
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Jos BERTRAND vraagt of het mogelijk is om hem het antwoord te sturen dat aan de mening van GAVS
zal gegeven worden. Hij zou graag willen dat aan de ouderen de informatie op spontanere wijze zou
worden meegedeeld dat een lambda burger op de website zou vinden, zoals bijvoorbeeld de 3m³
omvangrijke afval die Brussel Netheid voorstelt om voor bij de inwoner te komen afhalen. Men zou een
telefoonnummer moeten voorzien om op deze specifieke vragen te antwoorden.
David LEISTERH voegt eraan toe dat voor de VZW Vivre Chez Soi, de regionale regering overwogen
heeft om het aantal gesubsidieerde uren te verhogen.
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

 

 
 

Mondelinge vraag van Mevr. Sandra Ferretti over de GEN-plaat- uitstel van 17/12/2019

Op woensdag 11 december om 19.30 uur organiseerde Infrabel in het Hooghuis, met de steun van de
gemeente, een openbare informatievergadering voor de bewoners van de GEN-plaat.
Kunt u ons er alstublieft een volledig verslag van geven?
Dank u bij voorbaat.
 
Alexandre DERMINE vraagt of het mogelijk is om schriftelijk te antwoorden op de mondelinge vraag
Sandra FERRETTI om niet nog een maand het antwoord uit te stellen.
De voorzitster antwoordt hem dat het antwoord hem zal verzonden worden.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

 

 
 

Mondelinge vraag van Martin Casier betreffende de situatie in de school Karrenberg.

Verschillende ouders hebben geïnterpelleerd ten gevolg, lijkt het, van een conflictmoeilijke situatie met de
Directrice van de Karrenberg School. Het zou ernaar uitzien dat de relaties tussen bepaalde ouders en
Directrice evenals de relaties tussen het lerarenkorps en de Directrice vandaag moeilijk zijn. Sommige
spreken zelfs over vertrouwensbreuk en het zou ernaar uitzien dat minstens een lid van het lerarenkorps in
ziekte verlof ten gevolge van deze situatie zou zijn.
Wij vernemen dat « een bemiddelingsvergadering » zou georganiseerd zijn met Mevrouw de schepen, de
Gemeentesecretaris en de betrokken ouders.
 
Kunt u me bevestigen dat zo'n situatie op de Karenberg school aan de gang is? Kunt u ons beter
informeren over de problemen die in de school worden ondervonden en mededelen welke maatregelen die
er zouden getroffen zijn om er aan te verhelpen? Zou u ons beknopt de inhoud van deze
bemiddelingsvergadering kunnen samenvatten en de opvolging die aan deze discussies werd gegeven?
 
Kunt u ons aanwijzen of de gemeente zich in een begeleiding van de directie van deze school heeft
verplicht teneinde de contacten tussen de verschillende actoren van de school terug aan te knopen?
 
Hang NGUYEN deelt mede dat haar antwoord algemeen en feitelijk wil zijn en dat aanvullende informatie
achter gesloten deuren zal kunnen gegeven worden, teneinde de vertrouwelijkheid te eerbiedigen.
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„Mijnheer het Raadslid,
De Gemeentesecretaris, de verantwoordelijke van de Dienst onderwijs en mijzelf hebben een ouders
delegatie ontmoet op dinsdag 10 december betreffende, een in het bijzonder ingewikkelde situatie in een
klas en, op algemenere wijze om over andere problemen betreffende de communicatie met de leraren en de
directie, huishoudelijk reglement en de laatste veranderingen te discussiëren die in de school hebben
plaatsgevonden.
Meteen al hebben deze ouders ons de verkeerde informaties doorgegeven, hetgeen ons heeft geleid om
bepaalde feiten te moeten herstellen en ze verzoeken om voorzichtig te blijven betreffende de ongegronde
geruchten en beschuldigingen, met name ten opzichte van het beleid van de schoolrekeningen. Een
complexe situatie waarvan ik niet openbaar, u alle details kan geven teneinde de vertrouwelijkheid van de
kinderen en de betrokken werknemers te behouden.
De bijzondere situatie van de klas, waarvan de titularis in werkonbekwaamheid is, heeft de volledige IM
gemobiliseerd. Wij hebben met het oog hierop op verschillende actoren beroep gedaan, met name de PMS
en een team van de Federatie Wallonië-Brussel om in steun van de kinderen te komen. Anderzijds in
afwachting, een vervanger te vinden voor de afwezige titularis, hebben wij zijn vervanging met de
beschikbare leraren georganiseerd, hetgeen enigszins de organisatie van de klassen overhoop heeft
gehaald. De rekrutering heeft tijd in beslag genomen, wegens het tekort aan leraren maar een nieuwe
leraar is in januari begonnen.
De Karrenberg school, zoals alle gemeentescholen, kent belangrijke veranderingen, zoals bv. de
Besturingsplannen, de organisatie van overleg, het beleid van de school rekeningen, enz.  Deze
verplichtingen, soms door de Federatie Wallonië-Brussel opgelegd, soms door de IM, impliceren
veranderingen van gewoontes die soms moeilijkheden van inwilliging en aanpassing door bepaalde
actoren kunnen met zich meebrengen.
Wij ondersteunen ten volle de directie in het beleid van deze veranderingen, in volle medewerking en
transparantie met de leraren.
Om het geheel van het pedagogische team en zijn directie te helpen de verschillende problematieken
overwinnen, heeft de IM beroep gedaan op de Federatie Wallonië-Brussel hoofdzakelijk op 2 actie lijnen.
 Ten eerste zal een mobiel team over het relationele aspect spreken.  In zijn taak, is er een onderhoud met
elke leraar individueel voorzien, gevolgd door bemiddelingen onderhouden met de directie. De individuele
onderhouden zijn deze week begonnen.
De IM heeft tevens beroep gedaan op de Federatie Wallonië-Brussel om een objectieve blik en een
administratief en pedagogisch remediatie plan, onder vorm van audit, op de naleving van het
regelgevingskader te hebben. Wij wachten op de bevestiging van FWB voor de start van deze taak.
Het lijkt ons essentieel om deze 2 hoofdlijnen te verenigen, gezien de 3 opeenvolgende veranderingen van
directie die de school heeft gekend in de laatste jaren. Bepaalde problematieken werden vroeger al
geïdentificeerd, dus zullen waarschijnlijk meer diepgaande veranderingen door de verschillende actoren
geadviseerd worden.
Een opvolgingsvergadering met de ouders is voorzien op maandag 10 februari om ze in te lichten over de
laatste ondernomen acties en te antwoorden op hun vragen. »
Martin CASIER is gelukkig te weten dat een opvolgingsvergadering met de ouders is bepaald en dat men
beroep doet op FWB om de zaken te objectiveren. Er is, zou het lijken, een communicatieprobleem want
de ouders hebben de indruk niet gehoord te worden. Ons gevoel is dat de omvang toeneemt. Hij zou graag
ingelicht blijven over de evolutie en behoudt zich het recht voor om over dit onderwerp terug te komen
achter gesloten deuren.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
24 stemmers : 24 positieve stemmen.
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20 Mondelinge vraag van Alexandre Dermine betreffende de erfpacht van de Keymplein en
actualiteitsvraag.

Na jaren van wachten, hebben wij via de pers vernomen dat het dossier zich eindelijk aan het bezinken
was en dat onderhandelingen met de handelaars voor de afkoop of de verkoop van een deel minstens van
de goederen aan de gang waren.
 
Verder door het feit dat wij hopen dat het niet te laat is voor het economische voortbestaan van de galerij,
zouden wij enkele toelichting willen ontvangen over het onderwerp.
 
Hoever staan de onderhandelingen met de handelaars? Van wat hij horen, zijn sommige eerder geneigd
om uw aanbod te aanvaarden maar anderen minder. Hoeveel hebben al toegestemd om hun goederen te
verkopen of terug te kopen, of minstens in percentage. Hebt u promotors voor de terugkoop van de
resterende cellen genaderd?
 
U hebt verklaard dat op ideale wijze, de gemeente zou verkiezen de commerciële galerij niet te moeten
beheren, aangezien een deel van de goederen niet onder erfpacht huurovereenkomst is en dat zij derhalve
in gemeenschappelijk bezit met andere handelaars zou zijn. Wat wilt doen als u uw doeleinden niet
bereikt?
 
Het antwoord van Jean-François DE LE HOYE:
„Bedankt Mevrouw de Voorzitster.
Mijnheer het raadslid.
Zonder in een chemische polemiek te willen treden, ziet het me ernaar uit dat het werkwoord «bezinken»
de huidige stand van de erfpacht huurovereenkomst vrij slecht weergeeft. Immers vereist het bezinken dat
de vloeistof rust. Maar sinds het begin van mijn mandaat, heb ik dit probleem ter harte genomen en de
zaken bewegen. Wel ver van deze noodzakelijke voorwaarde van bezinken.
Nochtans is het dossier ingewikkeld, zeer ingewikkeld. Behalve de procedures en de gewone verplichtingen
die, zoals u het weet, niet eenvoudig zijn, vindt de erfpacht huurovereenkomst zijn plaats binnen een
gemeenschappelijk bezit dat meer dan 130 mede-eigenaars bijeenbrengt – die zelf soms verschillende
personen hergroeperen – met zeer verschillende profielen: handelaars, inwoners, investeerders van alle
omvang en alle geografische horizonten, instellingen, particuliere groepen,…
Voor de anekdote; een plaats bevindt zich deels op het erfpacht deel en de andere niet.
Onder deze mede-eigenaars, is een zestigtal bij de erfpacht huurovereenkomst betrokken.  Men vindt
dezelfde profiel afwisseling voor deze erfpachters terug. Tenslotte is de erfpacht huurovereenkomst 50 jaar
oud en er zijn veel dingen gebeurt in 50 jaar, vele actoren werden geïmpliceerd of verdwenen, wat nog de
situatie heeft gecompliceerd.
Wij zijn immers in onderhandeling met dit zestigtal erfpachters en dus, is een zekere vertrouwelijkheid
gepast. Bovendien moet de Gemeente de voorschriften eerbiedigen in verband met het goede beleid van de
overheidsgelden. Men moet dus voorzichtig zijn. U zult dus begrijpen dat ik, in het huidige stadium, u de
nauwkeurige informatie niet kan geven die u vraagt.
Met deze actie en vele andere aan de gang en toekomende, ondersteunt het College in het bijzonder de
Keym-plaats en zijn verschillende actoren evenals de hele middenstand (een alles omvattend woord dat
iedereen er zich in terugvindt – men is altijd armer en rijker dan iemand anders).
Ik bedank u. »
Alexandre DERMINE vraagt wat het College wil doen als bepaalde loten geen koper vinden en als andere
potentiële handelaars werden gecontacteerd.
Jean-François DE LE HOYE antwoordt hem dat geen enkel contact met promotors tot nu toe werd
opgenomen.
Alexandre DERMINE zou graag willen weten welke strategie zal overwogen worden voor de toekomst?
Hij veronderstelt dat het onderwerp dan terug ter sprake zal komen.
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Jean-François DE LE HOYE antwoordt hem dat in dit stadium dat een beetje vroegtijdig lijkt.
 
Actualiteitsvraag
Jos BERTRAND signaleert een indringing probleem op het bouwterrein van de Sint Hubertkerk. Jongeren
schijnen de steigers voor een speelplaats te nemen eens de nacht gevallen.
Olivier DELEUZE antwoordt hem daarover te zijn geïnformeerd dat effectief bepaalde personen op de
steigers klimmen. De buurtbewoners roepen dan de politie en de politie komt ter plaatse teneinde de orde
te herstellen. Dat de steigers klimmers en sensatiezoekers aantrekken, is het een feit.
De Voorzitster wijst op de buitengewone zitting van de Gemeenteraad van 04/02/2020 die de jaarverslagen
van de VZW’s en intercommunales zal behandelen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
24 stemmers : 24 positieve stemmen.

 
Opheffing van de zitting om 22:00

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon

  

De Voorzitster,

Cécile Van Hecke
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